
İhsan COŞKUN

Gözler seçimde

>7’de

Simru SİLAHTAROĞLU

Alın size
asgari ücret!

>2'de
�Kira fiyatlarının önlenemez bir 

şekilde yükseldiğini söyleyen 
Emlakçılar Odası Başkanı ismail 
Çağlar, çözüm için ticari alanların 
konuta dönüştürülmesi, kira ar-
tışlarının 2 yıl süreyle don-
durulmasını önerdi. 5’te

kİra artışı durdurulsun 

Tuğba’nın
hatıra ormanı
İdris ÖZYOL sayfa 4’te
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asgarİ ücrete 
dİsk tepkİsİ
DİSK Akdeniz Bölge Temsilcisi Vedat Küçük, “Açıklanan asgari ücretle 

yaşanmaz. İşçiler; yoksulluk, şirketler ise kar rekorları ile anılıyor” dedi

�DİSK Temsilcisi Vedat Küçük, 
Antalya Vergi Dairesi önünde 
düzenlenen basın açıklama-
sında asgari ücretin çalışan-
ların yaşam koşullarını hiçe 
sayan bir düzen içinde belir-
lendiğini ifade etti.

�MüzAKere yapılmadan asga-
ri ücretin belirlendiğini 
belirten Küçük, “Teklif 
yok, göstermelik de 
olsa müzakere yok. Tes-
pit süreci de gayri ciddi 
hale geldi” dedi. 5’te 

eylem yapıldı 

gayrİ cİddİ şekİlde

GÜVEN 
GÜNEŞ

Faturalar artık
açlıkla ödenecek

2025 yılı için 
belirlenen asgari ücret 

net 22 bin 104 lira 
olarak açıklanırken 
bu rakama tepkiler 
çığ gibi büyüyor

�BirlEşiK Kamu-iş Konfe-
derasyonu il Başkanı Sadık 
acar, “asgari ücretliler, enf-
lasyonun faturasını açlıkla 
ödeyecek” diyerek açıkla-

nan asgari ücrete tep-
ki gösterdi. 5’te

�Kepez’de Fevzi Çakmak Mahallesi 
Ulubatlı Hasan Caddesi’nde bulunan 
park alanına inşa edilecek semt evi 
için protokol imzalandı. 2’de

�BüyüKşEHir Belediyesi’nin ha-
yata geçirdiği Kumluca yaş Sebze 
Meyve Kurutma ve Paketleme Te-
sisleri, üretim fazlası ürünleri eko-
nomiye kazandırıyor. 8’de

�BalOn balığının popülasyonunun 
azaltılması amacıyla desteklenen 
avcılık faaliyeti kapsamında 6 mil-
yon 656 bin 25 yeni bireyin ekosis-
teme girişi önlendi. 2’de

Büyükşehir kapanan yolları açıyor
Büyükşehir Belediyesi, 

Elmalı’da kar yağışı 
nedeniyle ulaşımı zorlaşan 

mahalle yollarını açtı. 
Alanya’da da heyelan 
nedeniyle kapanan ve 

bozulan yollarda temizlik 
ve onarım çalışması yapıldı

�BüyüKşehİr Bele-
diyesi, elmalı’da yer 
yer 20 cm’yi bulan 
karla mücadele 
ediyor. Kar nedeniy-
le ulaşımı zorlaşan 
mahallelerin yolları 
açıldı. 6’da

saklıkent’te 
elektrik yok
�SaKlıKEnT Kayak Merkezi’ndeki pist-

lerde kayak için yeterli kar yağışına 
ulaşılmışken hâlâ elektrik olmadığı 
için telesiyejler çalışmıyor. 6’da

tİcarİ alanlar 
konuta dönüşsün

Antalya’da ev sahiplerinin, 
asgari ücret tespit sürecini 

fırsata çevirdiğini ifade eden 
İsmail Çağlar, ticari alanların 

konuta dönüştürülmesi 
önerisinde bulundu 

Çöpe gitmedi 
ekonomiye döndü

Balon balığı ile 
destek ödemesi

�AnTAlyASpor’DA geçmiş 
dönem yöneticilik yapan 
Sezgin Özer, Antalyaspor 
Kulübü Başkanlığına aday-
lığını açıkladı. 7’de

�SGK İl Müdürü 
Mehmet Tan-
rıöver, kayıt dışı 
istihdam konu-
sunda sıkı müca-
dele edeceklerini 
belirtti. 4’te 

sezgin Özer 
adaylığını 
açıkladı

‘kayıtdışı’ İle 
sıkı mücadele yeni semt evi için 

protokol imzalandı
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Simru
 SİLAHTAROĞLU

Alın size
asgari ücret!

Asgari Ücret Tespit Ko-
misyonu, Salı akşamı 
jet hızıyla toplandı ve 

de kısa bir süre sonra sürpriz 
bir şekilde yeni ücreti açık-
ladı. Asgari ücret 22 bin 104 
lira, yani toplamda yüzde 30 
zam. Millet şaştı kaldı, derin 
bir hayal kırıklığı yaşadı. 
Hani açıklanacak rakam 
asgari ücretliyi enflasyona 
ezdirmeyecekti, ne oldu? 
Canımız sıkıldı. Ne diyelim, 
elinize sağlık, vatana millete 
hayırlı olsun!

***
Hele şöyle bir başa döne-

lim. 2025’te geçerli olacak 
asgari ücret için Asgari Ücret 
Tespit Komisyonu dördüncü 
toplantısının Perşembe veya 
Cuma günü yapılacağı belir-
tilmişti ama ne olduysa oldu 
dördüncü toplantı, aniden 
24 Aralık Salı akşamı ger-
çekleşti... Tam da 19.00 ana 
haber bültenlerini izliyorduk 
ki ekranlarda alt yazı; ‘As-
gari ücret toplantısı az sonra 
başlıyor’... Hoppala.

***
Elbette doğrudan 7 milyon 

çalışanı, dolayısıyla toplu-
mun tamamını ilgilendiren 
konuda vatandaş ekranlara 
kilitlendi. Ve de hacı yolu 
bekler misali açıklana-
cak asgari ücret zammını 
beklemeye başladı. Telefon-
larla dosta ahbaba haberler 
verildi ‘asgari ücret birazdan 
açıklanıyor’ diye. Açıklandı, 
hep birlikte duyduk, öğren-
dik ki 17 bin 2 liralık asgari 
ücret olmuş 22 bin 104 lira. 
Çalışan yine umduğunu 
bulamadı ve derin bir hayal 

kırıklığı yaşadı. Dolayısıyla 
emeklinin de umudunu yok 
etti. Acaba diyoruz emekliler 
de hüsrana uğrayacak mı?

***
Bu arada mülk sahipleri 

de asgari ücretin artmasını 
bekliyordu, bazılarının ise 
iştahı kabarmıştı. Bırakın 
o kenti, bu kenti falan 
ülkemizde en düşük kira 
bedeli 15 bin lira veya 
üzeri. Yani 20-22 bin 
lira aralığında olan kira 
gideri bile açıklanan asgari 
ücretin üzerinde. Alın size 
iki bilinmeyenli denklem. 
Ne yapar, nasıl yaşar bu 
ücretli? Cevap sizde olsun. 
Peki, bu açıklama referans 
olarak alınır mı, alınır. 
Asgari ücrete zam geldi ya 
(!) bugünden itibaren mi, 
yoksa açıklandığı gecenin 
sabahı mı tezgahlardaki 
etiketlerden tutun da mar-
ket raflarına kadar ürünlere 
zam gelmiştir.

***
Asgari ücretli yine borç 

ve faiz sarmalında yaşamı-
na devam eder. Geçim al-
ternatifi olan kredi kartının 
asgarisini bile ödeyemeyen 
çalışan, kartın birinden 
çekip diğer kartın asgarisini 
ödeyerek çarkı çevirmeyi 
sürdürür. Yani Ali’nin küla-
hı Veli’ye, Veli’nin külahı 
Ali’ye diyerek bütçeyi süb-
vanse etmeye çalışır. Dedik 
ya asgari ücretli yine hayal 
kırıklığı yaşıyor. Galiba biz 
toplum olarak çok okuyor 
ama geç anlıyoruz! Yine de 
size moralli bir hafta sonu 
dilemek istiyorum.

HAYATA GÜLÜMSE

KEPEZ Belediyesi, park, yol ve alt yapı 
hizmetlerini sürdürürken bir yan-
dan da ilçe sakinlerinin ihtiyaçları-
nı karşılayacak projeler üretmeye 

devam ediyor. Bu kapsamda, vatandaşla-
rın yakınlarını kaybettiklerinde taziye ka-
bul edebilecekleri ve çeşitli sosyal etkinlik-
lerin düzenlenebileceği bir semt evi daha 
Kepez’e kazandırılıyor. Kepez Belediye Mec-
lisi’nin Aralık oturumunda semt evi ile ilgi-
li belediye ve hayırsever arasında protokol 
imzalanması konusu oy birliğiyle kabul edil-
mişti. Kepez Belediye Meclisi’nin aldığı karar 
doğrultusunda belediye ve hayırsever ara-
sında protokol imzalandı. Fevzi Çakmak Ma-
hallesi’ne kazandırılacak semt evinin proto-
kolü, Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz 
ve hayırsever iş insanı Ramazan Sidal tara-
fından, belediye hizmet binasında imza altın 
alındı. Başkan Mesut Kocagöz, hayırsever Ra-
mazan Sidal’a gösterdiği duyarlılık için teşek-
kür ederek, semt evinin Fevzi Çakmak Ma-
hallesi’ne hayırlı olmasını diledi. 

Sosyal belediyecilik anlayışıyla hayata ge-

çirilecek olan bu hizmet, Fevzi Çakmak Ma-
hallesi Ulubatlı Hasan Caddesi’nde bulunan 
park alanına inşa edilecek. Semt evi tamam-
landığında Kepez Belediyesi’ne devredilecek. 

Yeni semt evi, Kepez halkının ihtiyaçlarını 
karşılayacak ve sosyal dayanışmayı artıra-
cak bir merkez olarak hizmet verecek.  
KEPEZ BELEDİYESİ

DENİZLERDEKİ sucul biyolojik çeşit-
liliğe ve balıkçıların av araçlarına zarar 
veren balon balığının ekosistemdeki 
yoğunluğunu ve stok katılım oranını 
azaltmak amacıyla Tarım ve Orman 
Bakanlığı tarafından 2020 yılında balon 
balığı avcılığı, destekleme kapsamına 
alındı. Uygulamayla balıkçı gemisi ruhsat 
tezkeresine sahip balıkçılar, yakaladık-
ları 8 tür balon balığını veya kuyruğunu 
Tarım ve Orman İl Müdürlüğü tarafından 
belirlenen yerlere teslim etti. Zehriyle 
öldüren, kuvvetli çenesiyle balıkçıların av 
malzemesine zarar veren balon balığının 
popülasyonunun azaltılmasına yönelik 
çalışmada ‘avcılık’ önem kazandı.

ANTALYA’DA BALIKÇILAR 24 BİN 469 
BALON BALIĞI AVLADI

Sayısı hızla artan istilacı balon balığının 
ekosistemdeki yoğunluğunun azaltılması 
amacıyla avlanmasının teşvik edildiği 
uygulamanın 2024 yılı destekleme kapsa-
mında alım işlemleri tamamlandı. Antal-
ya’da 45 balıkçıya 368 bin 410 lira destek 
ödemesi yapıldı. Kentte balon balığı 
avcılığı yapan balıkçılar Lagocephalus 
sceleratus türünde 8 bin 248, diğer 
türlerde 16 bin 221 balon balığını 
teslim etti. Benekli balon balığı 
olarak bilinen Lagocephalus 
sceleratus türü adedi için 25 
lira, diğer balon balığı türleri 
adedi için 10 lira destekleme 
gerçekleştirildi.

Destekleme uygulamasıyla, 
‘Lagocephalus sceleratus’, ‘La-
gocephalus spadiceus’, ‘Lagocep-
halus suezensis’, ‘Lagocephalus gu-
entheri’, ‘Torquigener flavimaculosus’, 
‘Tylerius spinosissimus’, ‘Lagocephalus 

lagocephalu’, ‘Sphoeroides pachygaster’ 
türlerinden avlanılan her bir dişi balon 
balığı sayesinde yaklaşık 75 yeni bireyin 
ekosisteme girişi engellendi.

Antalya Tarım İl Müdürlüğü verilerine 
göre 2020- 2024 yıllarında 58 bin 581 
‘Lagocephalus sceleratus’ türü ile 30 bin 
166 diğer türler olmak üzere 88 bin 747 
balon balığı avlandı. Balıkçılar bu süreç-
teki 5 av döneminde 747 bin 544 lira 
destek ödemesi aldı. Avcılık destekleme-
siyle yakalanan balon balıkları sayesinde 
6 milyon 656 bin 25 yeni bireyin ekosis-
teme girişi önlendi.

Destekleme kapsamında Antalya’da 
yıllara göre yakalanan balon balığı sayısı 
ise şöyl: “2020’de 35 bin 343 ‘Lagocepha-
lus sceleratus’ türünün yakalanmasıyla 
2 milyon 650 bin 725, 2021’de 2 bin 164 
‘Lagocephalus sceleratus’, 1794 adet 
diğer türün avlanmasıyla 296 bin 850, 
2022’de 8 bin 47 ‘Lagocephalus scelera-
tus’, 6 bin 540 diğer türün yakalanma-
sıyla 1 milyon 94 bin 25, 2023’te 4 bin 

779 ‘Lagocephalus sceleratus’, 5 bin 611 
diğer türün avlanmasıyla 779 bin 250 
balon balığının ekosisteme girişi engel-
lendi.”

Tarım ve Orman Bakanlığı’nın 2023 Fa-
aliyet Raporu’ndaki avlanan ve ekosiste-
me girişi engellenen balon balığı sayıları 
verisi ise şöyle;

“2020’de 46 bin 192 balon balığı 
avlandı, 3 milyon 464 bin 400 balığın 
ekosisteme girişi engellendi. 2021’de 9 
bin 886 balık avlandı, 741 bin 450 yeni 
balon balığının ekosisteme girişi engel-
lendi. 2022’de 48 bin 193 balık avlandı, 3 
milyon 614 bin 475 yeni balığın ekosiste-
me girişi engellendi. 2023’te 79 bin 703 
balon balığı yakalandı, 5 milyon 977 bin 
725 yeni balığın ekosisteme girişi engel-
lendi. 2020-2023 yıllarında toplamda 183 
bin 974 balon balığı avlandı, 13 milyon 
798 bin 50 yeni balon balığının ekosiste-
me girişi engellendi.”

Tarım İl Müdürlüğü Su Ürünleri Şube 
Müdürü Gürsel Coşkun, balon balığı 
derisinden eşya, zehrinden ilaç yapımı 
için araştırma geliştirme çalışmalarının 

sürdüğünü belirtti. Balon balığı avcılığı-
nın desteklenmesiyle gerçekleşti-

rilen avcılığın ekosisteme fayda, 
balıkçılara da kazanç sağladığı-
nı vurgulayan Coşkun, “Balon 
balığı avcılığı desteklenmesi 
2026 yılı sonuna kadar 
devam edecek. Balon balığı 
avcılığı teşvikiyle Antalya’da 
toplamda 88 bin civarında 

balon balığının avlanmasıyla 
750 bin lira civarında balıkçılara 

destek sağlandı. 6 milyon 656 bin 
civarında balığın ekosisteme girişi 

önlendi” diye konuştu. DHA

ALANYA Özel Eğitim Meslek 
Okulu’nu ziyaretinde Belediye 
Başkanı Osman Tarık Özçelik’e, 
Başkan Yardımcısı Murat Levent 
Koçak ve Başkan Danışmanı Fa-
ruk Konukçu eşlik etti. Başkan 
Özçelik burada, Okul Müdürü 
Ahmet Ünalan, Müdür Yardımcı-
ları, öğretmenler, okul çalışanla-
rı ve engelli öğrenciler ile bir ara-
ya geldi.

İŞ BİRLİĞİ ARTARAK          
DEVAM EDECEK

Alanya Belediyesi ile Özel Eği-
tim Meslek Okulu arasında yapı-
lan iş birliği kapsamında bu yıl 
Belediye bünyesindeki kreşler, 
etüt merkezleri, İskele Çay Bah-
çesi ve Tevfik Hoca Evi’nde 18 
özel öğrenci staj yaparken, mes-
lek okulunda öğrendikleri teo-
rik bilgileri, belediye işletmele-
rinde pratik bilgiye dönüştürerek 
hayata adapte olma fırsatı ya-
kalıyor. Başkan Özçelik, iki ku-
rum arasında yapılan iş birliğiyle 
önümüzdeki yıllarda öğrenci-
lerin staj imkanının artması ve 
okulun eksiklerinin giderilme-
si adına okul yönetimiyle bir gö-
rüşme gerçekleştirdi. Daha sonra 
okuldaki atölyeleri gezerek, öğ-
rencilerle bir araya geldi. Öğren-
ciler, Başkan Özçelik’e kendileri-

ne staj imkanı tanıdığı ve okula 
olan destekleri için teşekkür et-
tiler.

BAŞKAN ÖZÇELİK’TEN İŞ 
İNSANLARINA ÇAĞRI

Başkan Özçelik ziyarette, 
“Alanya Belediyesi olarak eğiti-
me destek olmaya devam ediyo-
ruz. Kentimizdeki engelli birey-
leri iş hayatına kazandıran hem 
para kazanmalarını hem de top-
luma adapte olmalarını sağlayan 
Özel Eğitim Meslek Okulu ile de 
iş birliği içerisinde çalışıyoruz. Bu 
yıl okulumuzdan 18 öğrencimi-
ze belediye işletmelerimizde staj 
imkanı sağladık. Her yıl öğrenci-
lerimize staj imkanı sağlamaya 
devam edeceğiz. Okulumuzun fi-
ziki ihtiyaçları ile ilgili de çalış-
malarımızı yapıyoruz. Buradaki 
yöneticilerimize ve öğretmenle-
rimize teşekkür ediyorum. Ger-
çekten para için değil, gönülden 
yapılabilecek bir mesleği icra edi-
yorlar. Kentimizdeki tüm iş in-
sanlarına da çağrıda bulunmak 
istiyorum. Turizm tesisleri başta 
olmak üzere tüm işletmeler, oku-
lumuzdaki öğrencilerimize iş im-
kanı sunmaları konusunda rica 
ediyorum. Özel bireylere hep bir-
likte destek olmalıyız.” diye ko-
nuştu.  ALANYA BELEDİYESİ

Yeni semt evi için 
protokol imzalandı
Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz ile hayırsever iş insanı Ramazan 

Sidal arasında, Fevzi Çakmak Mahallesi Ulubatlı Hasan Caddesi’nde 
bulunan park alanına inşa edilecek semt evi için protokol imzalandı

Antalya’da, zehriyle öldüren, kuvvetli çenesiyle balıkçıların malzemesine zarar veren balon 
balığının popülasyonunun azaltılması amacıyla desteklenen avcılık faaliyeti kapsamında 
2020-2024 yıllarında 88 bin 747 balığın yakalanmasıyla 6 milyon 656 bin 25 yeni bireyin 

ekosisteme girişi önlendi. Balon balığı avcılarına 5 yılda 747 bin 544 lira destek ödemesi yapıldı

Balon balığı ile 
destek ödemesi

Engelli öğrencilere 
belediyede staj imkanı
Alanya Özel Eğitim Meslek Okulu’nu ziyaret eden 

Alanya Belediye Başkanı Osman Tarık Özçelik, 
engelli öğrencilere destek olmak için belediyede 

staj yapma imkanı sağladıklarını belirtti

Gürsel Coşkun
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Keskin Yayıncılık Reklam
Org. İnş. Tur. San. Tic. Ltd. Şti. adına

İmtiyaz Sahibi 
Uğur KESKİN

Sorumlu Yazıişleri Müdürü
İhsan COŞKUN

Görsel Yönetmen
Ogün KOÇAK

Baskı: Arslan Güneydoğu Gazetecilik
Yenigöl Mah. Yenigöl Cad. No: 90 Muratpaşa/ ANTALYA

Bayi Satış Fiyatı: 5 TL
Yıllık abone bedeli 5.000 TL (KDV DAHİL)

Bu gazete basın ve ahlak ilkelerine uymaya söz vermiştir. 
Köşe yazarları yazdıkları yazılardan kendileri sorumludur.

İdare Adresi:
Deniz Mahallesi Konyaaltı Caddesi 132. Sokak 

Arat Apt. No: 2/3 Muratpaşa / ANTALYA
İletişim:  (242) 243 30 00 (Pbx.) 

Fax:  (242) 243 30 02
e-mail: antalyaekspres1@gmail.com

Abone Dağıtım: MET Kurye 0242 244 47 19

Yıl: 42

Kuruluş Tarihi: 12 Aralık 1983 / Kurucusu: Cevat ALP

UETS: 15010-10482-69502

Sayı: 14130

27 Aralık 2024 Cuma

ANTALYA Emniyet Müdürlüğü tarafından  ‘7258 Sayılı ve Futbol ve Di-
ğer Spor Müsabakalarında Bahis ve Şans Oyunları Düzenlenmesi Hakkında 
Kanuna Muhalefet Etmek’ suçuna yönelik Alanya’da yapılan operasyonda 
13 şüpheli şahıs yakalandı. Yapılan aramalarda; 2 adet tabanca, 2 adet şar-
jör, 257 adet tabanca fişeği, 198 adet uyuşturucu hap, 49,17 gram esrar 
maddesi ile 1 adet hassas terazi ele geçirildi.  HABER MERKEZİ 

Bahis oynatanlar yakalandı

ANTALYA’DA falezlerden deni-
ze düşen otomobilde bulunan 
kişi ya da kişilerin kurtarılma-
sı için denizden ve karadan 

arama çalışması başlatıldı.
Olay, Muratpaşa ilçesine bağlı Eski 

Lara Caddesi Mobil Halk Plajı’nın da 
bulunduğu falezlerde meydana gel-
di. Görgü tanıklarının iddiasına göre, 
falezlere gelen bir otomobil, henüz bi-
linmeyen nedenle denize uçtu. Çevre-
dekilerin ihbarı üzerine bölgeye polis, 
itfaiye, sağlık ve AFAD ekipleri ile deniz 
polisi sevk edildi. Ekipler, araç ve için-
dekileri bulmak için karadan ve deniz-
den arama kurtarma çalışması başlat-
tı. Denize düşen aracın içinde kaç kişi 
olduğu henüz belirlenemezken görgü 
tanıklarının ifadeleri doğrultusunda 
arama çalışmaları devam ediyor. 

KAYIP KİŞİNİN YAKINLARI OLAY 
YERİNDE GÖZYAŞI DÖKTÜ

Antalya’da denize düşen otomobilin 
plakasının 34 CHK 531 olduğu belirle-
nirken ekipler, araçtaki kişinin Engin Ş. 
(27) olabileceği üzerinde duruyor. Du-
rumdan haberdar olup olay yerine ge-
len Engin Ş.’nin yakınları, arama- kur-
tarma çalışmalarını gözyaşlarıyla takip 

etti. AFAD ekipleri denize düşen oto-
mobili görüntülemek için falezlerden 
dron kaldırdı. Saatler süren aramalar-
dan sonuç alınamayınca Engin Ş.’nin 
yakınları arasında fenalık geçirenler 
oldu. 

EMNİYET MÜDÜRÜ OLAY YERİNDE

Antalya Emniyet Müdürü İlker Ars-
lan ve Sahil Güvenlik Antalya Grup 

Komutanı Binbaşı Tolga Coşkun, oto-
mobilin denize düştüğü alana gelerek 
yetkililerden bilgi aldı. Aile ile bir süre 
görüşen İlker Arslan, basın mensupla-
rına açıklama yaptı. Arslan, şöyle ko-
nuştu: “Arkadaşlar olayı sıcağı sıcağına 
takip ediyor. Biz de Sayın Valimiz Hu-
lusi Şahin’in talimatıyla, aynı zaman-
da Sahil Güvenlik Komutanımız Tolga 
Coşkun da burada. Onların 
dalgıç ve bot unsurlarıyla be-
raber biz de deniz polisimi-
zin bot unsurlarıyla birlikte 
sıcağı sıcağına müdahale et-
tik. İlk müdahale sırasında 
malumunuz iki gündür An-
talya’da turuncu alarmdan 
kaynaklanan bir hava muha-
lefeti söz konusu ve sert hava 
şartlarıyla karşı karşıyayız. O 
yüzden arkadaşlar akşam ka-
ranlığındaki müdahalesinde 
ancak plaka tespitine ve ara-
ca ait tampon ve benzeri par-
çalara ulaşabildi. Onun dı-
şında dalga ve deniz görüş 

mesafesinin azlığından dolayı yine de 
kontrollü devam ediyorlardı. Bugün 
gün ışımasıyla beraber yine Sayın Vali-
mizin talimatıyla bunu artırdık. İtfaiye-
mizin, jandarma, sahil güvenliğimizin, 
JAK timlerinin ve jandarmanın da des-
teğiyle şimdi onlar da gönderdiler. Ça-
lışmaları daha yoğunlaştırdık. Bugün 
gün ışımasından faydalanarak, gün 
içerisinde sonuçlandırmayı düşünüyo-
ruz. Buradan da aileye sizin vesilenizle 
başsağlığı dilemiş oluyorum.”

‘ARAÇTA 1 KİŞİ VAR’

Arama çalışmalarında mıknatıs ile 
çalışmalar yaptıklarını ifade eden Ars-
lan, “Şu anda gerek sahil güvenlik ge-
rek emniyet olarak deniz altındaki ça-
lışmayla alakalı tüm teknik unsurların 
hepsini bir arada değerlendiriyoruz. 
Araçta 1 kişi var, şu anda altı ekip ha-
linde çalışıyoruz. Hem sahilden botlar-
daki dalgıçlar ve dalgıçlar aracılığıy-
la aynı zamanda mıknatıs başta olmak 
üzere diğer teknik ekipmanlar hem de 
karadan aynı zamanda dalgıçların mü-
dahalesiyle çift taraflı bir çalışma yürü-
tüyoruz. Kısa zamanda sonuç alacağı-
mızı düşünüyoruz” diye konuştu. dHa

KEMER’DE ‘Nitelikli Dolandırı-
cılık’ suçuna yönelik yapılan ope-
rasyonda yakalanan 7 şüpheli şa-
hıstan 3’ü tutuklanarak cezaevine 
gönderildi.

Antalya İl Emniyet Müdürlüğü 
ekipleri, Kemer Cumhuriyet Baş-
savcılığı’nın koordinesinde nite-
likli dolandırıcılık suçuna yönelik 
operasyon gerçekleştirdi. Operas-

yonda, banka müşterisi olan firma-
lara ait kayıp ya da çalıntı ihbarı 
bulunan çekleri ele geçirerek piya-
saya sürdüğü tespit edilen 7 kişi ya-
kalandı.

Yakalanan şüpheliler, emniyette-
ki işlemlerinin ardından adliyeye 
sevk edildi. Şüphelilerden 3’ü, çıka-
rıldıkları mahkemece tutuklanarak 
cezaevine gönderildi. İHA

ANTALYA’DA falezlerin kıyısın-
da bulunan restoranın 180 kiloluk 
şef aşçısı Kenan Yılmaz (35), telefon-
la konuştuğu sırada yağmurdan ısla-
nan tahtanın kırılması sonucu deni-
ze düştü. Yılmaz 1 saatlik çalışmanın 
sonunda bulunduğu yerden çıkarılıp 
hastaneye götürüldü.

Olay saat 20.00 sıralarında Murat-
paşa ilçesinde falezlerin kıyısında-
ki otele ait restoranda meydana gel-
di. Restoranda şef aşçı olarak çalışan 
Kenan Yılmaz iddiaya göre telefon-
la konuşmak için ahşap basamakla-
rı bulunan alakart bölümüne geçti. 
Yağmur nedeniyle ıslanan tahtalar-
dan birinin kırılması üzerine Yılmaz, 
falezlerden denize düştü. Restoran 
çalışanlarının durumu 112 Acil Çağ-
rı Merkezi’ne haber vermesi üzerine 

bölgeye sağlık, polis ve itfaiye ekiple-
ri sevk edildi.

Düştüğü yerde bilinci açık şekilde 
bekleyen Yılmaz’a sağlık ekipleri ilk 
müdahaleyi yaptı. Yılmaz’ın 180 kilo 
ağırlığında olması nedeniyle olay ye-

rine özel ambulans ve sedye istendi. 
Yaklaşık 1 saatlik çalışmanın ardın-
dan Kenan Yılmaz, ambulansla An-
talya Eğitim Araştırma Hastanesi’ne 
götürüldü. Yılmaz’ın sağlık durumu-
nun iyi olduğu öğrenildi. dHa

Denize Düşen 
genç aranıyor

Antalya’da falezlerden denize otomobil düştü. Düşen otomobil ve içerisindeki genci arama 
çalışmalarının getirilen özel mıknatıs yardımıyla devam ettiği bildirildi. Antalya Emniyet Müdürü 

İlker Arslan, “Olaya sıcağı sıcağına müdahale ettik ancak sert hava şartlarıyla karşı karşıyayız” dedi

MANAVGAT’TA meydana gelen trafik 
kazasında bir yaya yaralandı. Hafif tica-
ri aracın çarptığı yayanın, kırmızı ışıkta 
geçtiği belirlendi.

Kaza, Antalya Caddesi’nden Demok-
rasi Bulvarı istikametine seyir halin-
de olan Emrullah İ.’nin kullandığı 26 BP 
076 plakalı hafif ticari aracın, Demokra-
si Bulvarı girişindeki yaya geçidinden 
geçmeye çalışan Ramazan K.’ye çarp-
ması sonucu meydana geldi. Çarpma-
nın etkisiyle yaya yola savrularak ya-
ralandı. Olay yerine gelen 112 sağlık 
ekipleri, Ramazan K.’ye ilk müdahale-
yi yaptıktan sonra yaralıyı ambulansla 
hastaneye kaldırdı. Ramazan K.’nin kır-
mızı ışık ihlali yaptığı ve kazanın bu ne-
denle meydana geldiği belirtildi.

SÜRÜCÜDEN DUYARLI DAVRANIŞ

Kaza sonrası araç sürücüsü Emrullah 
İ., yaralı ambulansa alınana kadar olay 
yerinde yaralıya yardım etti. Daha son-
ra aracına binerek olay yerinden ayrı-
lan sürücünün, araçta bulunan çocuğu-
nu eve bıraktığı ve ardından hastaneye 
giderek yaralının yanına ulaştığı öğre-
nildi. İHA

Manavgat’ta 
kaza: 1 yaralı

Yasa dışı bahise 
göz açtırılmıyor
ANTALYA İl Emniyet Müdürlüğü, 

yasa dışı bahis sitelerine yönelik kap-
samlı bir operasyona imza attı. Ope-
rasyon kapsamında yakalanan 21 şüp-
heliden 5’i tutuklanarak cezaevine 
gönderildi.

Siber Suçlarla Mücadele Daire Baş-
kanlığının koordinasyonunda düzenle-
nen ve ülke genelinde eş zamanlı ola-
rak gerçekleştirilen operasyonlarda, 
yasa dışı bahse kripto para altyapısı 
sağlayan şüpheliler hedef alındı. Yasa 
dışı bahse yönelik yapılan detaylı ince-
lemelerde, kripto para kullanılarak ger-
çekleştirilen para transferleri tespit edil-
di ve bu doğrultuda harekete geçen 
ekipler, şüphelilere ait kripto cüzdan ad-
reslerini izleyerek operasyonun temeli-
ni oluşturdu.

21 ŞÜPHELİ GÖZALTINA ALINDI

İl Emniyet Müdürlüğü Siber Suçlarla 
Mücadele Şube Müdürlüğü ekipleri ta-
rafından düzenlenen operasyon sonu-
cunda, yasa dışı faaliyetlerle bağlantı-
lı 21 kişi yakalandı. Yapılan aramalarda 
çeşitli dijital ve fiziksel materyallere el 
konuldu. Operasyon kapsamında; 21 
cep telefonu, 19 sim kart, 6 dizüstü bil-
gisayar, 1 tablet, 1 silah ve 1 adet şarjör 
ele geçirildi.

5 KİŞİ TUTUKLANDI

Yakalanan 21 şüpheli, “7258 Sayılı 
Futbol ve Diğer Müsabakalarında Bahis 
ve Şans Oyunları Düzenlenmesi Hak-
kında Kanun’a Muhalefet Etmek” suç-
lamasıyla adliyeye sevk edildi. Adli ma-
kamlarca değerlendirilen şüphelilerden 
5’i tutuklanarak cezaevine gönderil-
di.  İHA

Bastığı tahta kırılınca düştü
Antalya’da falezlerde bulunan restoranda çalışan bir aşçı, telefonda 

konuştuğu sırada bastığı tahtanın kırılması sonucu denize düştü

Dolandırıcılıktan 
3 kişi tutuklandı
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Yurttan
kısa kısa

Kanser ilaçlarındaki 
yan etki projesi

Selçuk Üniversitesi’nde kanser 
tedavisinde yan etkileri azaltan bir 
“Akıllı İlaç” projesi geliştirildi. “Akıllı 
İlaç” projesi, mevcut kanser ilaçlarını 
hedefli hale getirerek yan etkileri 
minimuma indirmeyi amaçlıyor. Fen 
Fakültesi Öğretim Üyesi Prof. Dr. Mus-
tafa Yılmaz’ın projesi, nano boyuttaki 
molekülleri kullanarak ilacı doğrudan 
kanser hücresine yönlendiriyor. 

Öğrenciler
zehirlendi

BURSA’DA, ‘Yerli Malı Haftası’ 
etkinliği kapsamında Orhangazi 
İmam Hatip Ortaokulu’na evlerinden 
yiyecek getiren 6 öğrenci, yiyecekleri 
tükettikten sonra karın ağrısı ve mide 
bulantısı şikayetleriyle hastaneye 
kaldırıldı. İlk müdahalelerinin ardın-
dan Orhangazi Devlet Hastanesi’nde 
tedavi altına alınan öğrencilerin sağlık 
durumlarının iyi olduğu öğrenildi.

3 kuzen öldürüldü 
1 kuzen ise kayıp

HATAY’IN Reyhanlı ilçesinde yaşa-
yan Suriyeli Muhammed Dumani, 
Esad rejiminin Sednaya Cezaevi’nde 
tutuklu bulunan 3 kuzeninin öldü-
ğünü, 1 kuzeninin ise kaybolduğunu 
öğrendi. 2016’da tutuklanan kuzen-
lerinin, cezaevi boşaltıldıktan sonra 
öldüğü bildirildi, ancak kaybolan 
kuzeninin nerede olduğu hâlâ bilin-
miyor. Dumani, kuzeninin bulunması 
için yardım talep etti. 

Genç öğretmen 
kazada can verdi

AFYONKARAHİSAR’DA yolun kar-
şısına geçmeye çalışan 23 yaşındaki 
öğretmen Şeyma Candan, minibüsün 
çarpması sonucu hayatını kaybetti. 
Candan, kazadan önce arkadaşlarıyla 
çay içip, eve dönüş yolunda kazayı 
yaşadı. Öğretmen Candan’ın cenazesi 
ailesine teslim edilip, toprağa verildi. 
Kazanın ardından minibüs sürücüsü 
gözaltına alındı.

Kaçak içki 
operasyonu

ERZİNCAN’DA yılbaşı öncesi 

yapılan baskınlarda 5 şüpheli 

yakalandı. Erzincan İl Jandarma 

Komutanlığı ekipleri, sahte alkol 

üretimi ve kaçak içki satışına 

yönelik 8 ayrı adrese baskın 

düzenledi. Operasyonda, yurt dı-

şından getirildiği belirlenen 244 

litre kaçak içki, alkol yapımında 

kullanılan 1 tekne ve 5 cep tele-

fonu ele geçirildi. 

Genç ziraatçı 
sebze üretiyor

DENİZLİ’NİN Çal ilçesinde Zira-

at Mühendisi 23 yaşındaki Meh-

met Selçuk, 4 dönüm tarlasında 

11 bin kök lahana, brokoli ve 

karnabahar dikimi yaptı. Ürünle-

rini hale ve pazarcılara gönderen 

Selçuk, gelecek yıl 1 milyon kış 

sebzesi fidanı dikmeyi hedefli-

yor. Selçuk, gübre kullanmadan 

verim almayı başardı. 

Yeni tıp 
sülüğü keşfi

FIRAT Üniversitesi öğretim üyesi 

Prof. Dr. Naim Sağlam, Türkiye’ye 

ait yeni bir tıp sülüğü türü keşfet-

ti. 2016’da Güneydoğu Anadolu 

Bölgesi’nde keşfedilen “Hirudo Su-

lukii”, 10 milyon yıl önce ayrışmış 

ve genetik olarak diğer türlerden 

farklı. Sadece Adıyaman, Diyar-

bakır, Batman ve Gaziantep’te 

bulunan bu tür, biyolojik olarak 

aktif maddeler taşımayabilir. 

DHA-İHA

Televizyondaki sabah programlarından 
birine konuk olan ünlü manken Tuğba 
Özay, Manavgat’a 3 bin ağaç diktirdiğini 

söyledi. Rahmetli babası İlhan Özay adına hatı-
ra ormanı yaptırıyor. Bunu daha önce de sosyal 
medya hesabından duyurmuş aslında. Demiş 
ki “Babacığım adına İlhan Özay Hatıra Ormanı 
yaptırmak için Manavgat Orman Müdürlüğü’ne 
başvurumuzu yaptım. Babacığım doğayı çok se-
ver. Tüm yaşamı boyunca yüzlerce ağaç dikmiş 
ve yüzlerce şiir yazmıştır doğa üzerine. Baba-
cığım için dikeceğimiz ağaçlar köklendikçe 
babacığım da ölümsüz olacaktır”... Çok güzel 
hareketler bunlar! 

TUĞBA ÖZAY’IN EVİ DE YANMIŞTI

Baba İlhan Özay’ı birazdan anlatacağım. 
Benim nezdimde ölümsüz insanlardan biridir İl-
han Özay. Önce Manavgat ve Tuğba Özay’dan 
bahsedelim. Ünlü manken uzun yıllardır Ma-
navgat’ta yaşıyor, yılın belli zamanlarını burada 
geçiriyor. 28 Temmuz 2021’de başlayan ve 10 
gün süren Manavgat yangını hepimizin yüreği-
ni, canını yaktı. Gündoğmuş, İbradı, Alanya il-
çelerine de yayılan yangında 7 kişi öldü, 60 bin 
hektarlık alan yandı, kül oldu. Yanan yerlerden 
biri de Tuğba Özay’ın eviydi. Duman altında 
kalan ‘Tarçın’ isimli tayı öldü. Sinir krizi geçiren 
Tuğba Özay, hastaneye kaldırıldı o günlerde. 
Felç geçirdiğini duyurdu. 

MANAVGAT YARALARINI SARIYOR

Manavgat cehenneminin üstünden 3 yılı 

aşkın zaman geçti. 
İlçe halen yaralarını 
sarmaya çalışıyor. 
Öyle büyük bir facia 
yaşandı yani. Yanan 
alanlardaki ağaçlan-
dırma çalışmaları 
sürüyor. Manavgat 
Orman Müdürlüğü, 10 
bin ağaç dikmek için 
çalışma başlattı. Tuğba 
Özay’dan öğrendik 
bunu. 10 bin ağacın 3 
binini Özay diktiriyor. 
Bir takım ünlü isimler 
kazandıkları parayı ku-
mara, pudra şekerine, 
şuna, buna yatırırken, Özay’ın ağaç diktirmesi 
övgüye değer. Fakat kumar operasyonunda 
gözaltına alınan ünlüler günlerce haber olup 
gündeme gelirken, ağaç diktiren bir mankenin 
adı birkaç yerde anılıp geçişiyor. Bu da medya-
nın ayıbı…

DEVRİMCİ BİR BABANIN ÜNLÜ KIZI

Gelelim baba İlhan Özay’a.  Trabzonlu bir 
şair, eğitimci ve yayıncıydı. Fakat her şeyden 
önce, inançlı bir devrimci… 1970’li yıllarda 
İstanbul Fikirtepe bölgesindeki antifaşist müca-
delede aktif görev alan İlhan Özay,  ‘Üçüncü 
Yol’ ismi verilen grup içerisinde yer almıştı. 
Fikirtepe şimdi İstanbul’un yeni rant bölgele-
rinden biri haline geldi. 12 Eylül sonrasında da 

mücadelesini sürdüren 
Özay, kültür merkezle-
rinde yer alıp, eylem-
lere katıldı. Yayınladığı 
şiir kitaplarını, Sanayi 
Mahallesi’nde kurulan 
Emek Kültür Merke-
zi’ne katkı amacıyla 
bağışladı. Sarıgazi’deki 
kültür merkezi onun 
bürosunun eşyalarıy-
la döşendi. Kadıköy 
Kültür Merkezi’ne 
de benzer katkılarda 
bulundu. Hayatının 
sonuna kadar dayanış-
mayı sürdürdü.

İLHAN ÖZAY’IN İSMİ YAŞAYACAK

İlkokul öğrencileri için dil gelişimi kitapları 
da kaleme alan İlhan Özay’ın kendi soyadını 
taşıyan bir yayınevi vardı. Başta şiir kitapları ol-
mak üzere, kendi eserlerini de bu yayınevinden 
yayınladı. Şiir kitapları Kar Boran ve Darmadu-
man. Yazılarını da Kızıl Mevsim ve Bütünsel 
İnsan başlığı altında yayınladı. Ağaç, orman, 
yangın demişken, İlhan Özay’ı bir şiiriyle ana-
lım biz de: “Tüm zamanlar fırtına. / Kar boran 
tüm zamanlar… / Doğanın, / doğal debreşisine 
değil isyan, / ezilmesinedir! / İnsanın, / insan 
tarafından”. Devrimci öğretmen İlhan Özay’ın 
dizeleri artık Manavgat’ta bir ormanda yaşaya-
cak.

TuğBA’nın HATıRA ORMAnı

İdris
ÖZYOL

YÖNETEN

T                                       RSE
KÖŞE

ANTALYA SGK İl Mü-
dürü Mehmet Tan-
rıöver, basın men-
supları ile bir araya 

geldi. Çalışmalar hakkında 
bilgi veren Tanrıöver, Antal-
ya’da aktif sigortalı sayısının 1 milyon 
95 bin 408, emekli sayısının 511 bin 
253, bakmakla yükümlü olunan kişi 
sayısının ise 922 bin 342 olduğunu 
belirtti .  Tanrıöver, “Sosyal güvenlik 
kapsamında çalışanların il nüfusuna 
oranı yüzde 40,63, emekli maaşı alan-
ların oranı ise yüzde 18,96. Aktif sigor-
talıların emeklilere oranı yüzde 2,14. 
Bu oran Türkiye ortalamasının üzerin-
de” dedi. 

Yabancı uyruklu sigortalı sayısın-
da yaşanan artışlar hakkında da bilgi 
veren Tanrıöver, “Antalya, her yıl mil-

yonlarca yerli ve yabancı turisti ağır-
layan bir şehir olarak, yabancı uyruk-
lu sigortalı sayısında da önemli bir 
artış kaydetti. Antalya’daki 137 fark-
lı ülkeden 30 bin 758 4/A sigortalımız, 
94 ülkeden 3 bin 952 sigortalımız ile 
toplam 34 bin 710 yabancı uyruklu si-
gortalımız var” dedi.

Mehmet Tanrıöver, kayıt dışı istih-
dam konusunda ciddi mücadele ede-
ceklerini belirterek, 2024 yılı içeri-
sinde 6 bin 630 işyerinde denetim 
yapıldığını, bu denetimlerde 9 bin 119 
çalışanın sosyal güvenlik kapsamına 
alındığını aktardı. Sigortalı çalıştırdı-
ğı halde bildirimde bulunmayan 734 
işyerinin tescilinin gerçekleştirildiği-
ni belirten Tanrıöver, boşandığı hal-
de aynı evde yaşamaya devam eden 
sigortalılarla ilgili 138 denetim yapıl-

dığını, 56 kişinin gelir, 
aylıklarının durduruldu-
ğunu kaydetti. 2024 yılın-
da prim tahsilatlarında 
önemli artış sağlandığı-
nı söyleyen Tanrıöver, 
tahsilatın toplamda yüz-
de 136,82 oranında arta-
rak, 2 milyar 258 milyon 
484 bin 565 TL’ye ulaştı-
ğını kaydetti. Devlet tara-
fından sunulan 15 teşvik 
programı kapsamında 91 
bin 383 işverene ait top-
lam 669 bin 73 sigorta-
lı için 1 milyar 174 mil-
yon 708 bin 200 TL tutarında teşvik 
ödemesi yapıldığını dile getiren Tan-
rıöver, bu teşviklerin istihdamı artır-
maya ve kayıt dışılığı azaltmaya yö-

nelik katkıları olduğunu 
belirtti.

Göreve geldiği süreç-
ten bu yana gerçekleşen 
performans verileri hak-
kında da bilgi veren Tan-
rıöver, “Antalya Sosyal 
Güvenlik İl Müdürlüğü, 
Sosyal Güvenlik Kuru-
mu Başkanlığı tarafın-
dan yapılan aylık perfor-
mans değerlendirmesi 
sonucunda, Türkiye ge-
nelinde 31’inci sıradan 
16’ncı sıraya yükselmiş-
tir. Bu başarı, kurumun 

vatandaşlara kaliteli, adil ve kolay 
erişilebilir hizmet sunma misyonu-
nu sürdürdüğünü ortaya koymakta-
dır” dedi.

ANADOLU Aslanları İş 
Adamları Derneği (ASKON) 
Antalya Şubesi, 3. Olağan Ge-
nel Kurul sonrası ilk toplantı-
sını gerçekleştirerek görev da-
ğılımlarını tamamladı. Şube 
Başkanı Onur Kacar, Antalya’nın 2024 
ihracat hedeflerine ulaşması için yaş 
meyve ve sebze, madencilik, kimyevi 
maddeler, mobilya gibi lokomotif sek-
törlere yoğunlaşacaklarını ifade etti. 
Kacar, ayrıca tekstil ve hazır giyim sek-
törlerindeki gerilemelere yönelik çö-
züm odaklı çalışmalar yapacaklarını 
vurguladı. 

ÇALIŞMALARA DEVAM 

Yeni döneme ilişkin de-
ğerlendirmelerde bulunan 
Başkan Onur Kacar, “Üye 
işletmelerimizle birlikte 
önceliğimiz 2024 yılını 
2 milyar doların üzerin-
de bir ihracat rakamı ile 
kapatacak olan Antal-
ya’mızın ekonomisine 
katkı sunarak ilimizin 
müreffeh seviyesine kat-
kı sunmaktır” dedi.  Baş-
kan Kacar konuya ilişkin 
sözlerine, “3. Olağan Genel 
Kurulumuz sonrası yeni yö-

netim kurulumuzu oluş-
turmuş bulunmaktayız. 
Bu vesileyle 3. Dönem yö-
netim kurulumuzun ca-

miamıza ve Antalya’mıza 
hayırlı olmasını diliyorum. 

ASKON olarak Türkiye ça-
pında 13 binden fazla kurum-

sal üyemiz, toplamda 1 milyonu aşkın 
istihdamı kapsayan iş gücü ve ülke-
mize 15 milyar dolarlık ihracat katkı 
payımızla bir ‘’yarın inşası” idealiyle 
yolumuza devam ediyoruz. Bu bağlam-
da yeni yönetim kurulumuzu oluştu-
rarak görev dağılımlarımızı gerçekleş-
tirmiş bulunuyoruz. Bu bağlamda yaş, 

meyve ve sebze, madencilik ürünleri, 
kimyevi maddeler ve mamulleri, mo-
bilya, kağıt ve orman ürünleri gibi An-
talya ilimizin ihracattaki lokomotif sek-
törlerine ilişkin çalışmalarımızı daha 
da çok yoğunlaştırarak Pazar payımızı 
artırıcı faaliyetler yürüteceğiz” şeklin-
de konuştu.

‘KAYITDIŞI’ İLE 
SIKI MÜCADELE
Sosyal Güvenlik Kurumu (SGK) İl Müdürü Mehmet Tanrıöver, kayıt dışı istihdam konusunda 

ciddi mücadele edeceklerini belirterek bu konuda denetimlerin devam ettiğini söyledi

SİMRU
SİLAHTAROĞLU

ASKON yeni döneme başladıASKON yeni döneme başladı
ASKON Antalya Şube Başkanı Onur Kacar, Antalyalı ihracatçılarla birlikte ekonomiye katkı sunmaya 

odaklandıklarını belirtirken sektörlere yönelik yoğunlaştırılmış çalışmalar yürüteceklerini söyledi

GÜVEN 
GÜNEŞ
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Dünyadan 
kısa kısa

Suriye’de
gergin anlar

SURİYE’NİN başkenti Şam’da Esad 
destekçileri ile muhalifler arasında ça-
tışmalar yaşandı. Çatışmaların ardın-
dan, “Suriye özgürdür” ve “Suriye’de 
herkes eşittir, birdir” sloganları atan 
bir grup, Emevi Meydanı’na yürüdü. 
Muhaliflerin güvenlik önlemleri aldığı 
meydanda göstericiler, kısa süre sonra 
dağıldı. Suriye’de hayat normale dön-
se de gerilim devam ediyor.

Harabe lunaparkta 
çocuklar eğleniyor

SURİYE’NİN Yermuk Mülteci Kam-
pı’nda, Esad rejiminin saldırılarında 
harabeye dönen lunaparkta çocuklar, 
hasarlı dönme dolaba binerek eğle-
niyor. Çatışmaların izlerini taşıyan 
kampın oyun alanlarında, çocuklar 
zorluklara rağmen umutlarını kay-
betmeden eğlenmeye çalışıyor. Hasar 
gören dönme dolabın kabinlerini 
çevirmeye çalışan çocuklar gülümse-
melerini sürdürüyor.

Uçuşlarda siber 
saldırı gecikmesi

JAPONYA Hava Yolları, siber saldırı 
nedeniyle bazı uçuşların ertelendiğini 
açıkladı. Yapılan açıklamada, en az 
24 iç hat uçuşunun yaklaşık 1 saat 
geciktiği ve bazı uluslararası uçuşların 
da bu durumdan olumsuz etkilendiği 
belirtildi. Ayrıca, bilet satışlarının 
geçici olarak durdurulduğu ve siber 
saldırıyla mücadele için çalışmaların 
hızla sürdüğü kaydedildi.

Kazakistan’da uçak 
kazasında 38 ölü

KAZAKİSTAN Başbakan Yardımcısı 
Kanat Bozumbayev, Azerbaycan 
Hava Yolu Şirketi’ne ait 67 kişinin 
içinde bulunduğu yolcu uçağının 
Aktau kenti yakınlarında düşmesi so-
nucu 38 kişinin hayatını kaybettiğini, 
29 kişinin ise kurtulduğunu açıkladı. 
Bozumbayev, ölenlerden 23’ünün 
Azerbaycan, 7’sinin Rusya, 6’sının 
ise Kazakistan vatandaşı olduğunu 
belirtti.

Mozambik’te 
cezaevi isyanı

MOZAMBİK’TE, başkanlık 

seçimlerinin ardından sokak-

lardaki karışıklıklar devam 

ederken başkent Maputo’daki 

bir cezaevinde isyan çıktı. Bin 

534 mahkum kaçarken cezaevi 

çevresindeki çatışmalarda 33 kişi 

hayatını kaybetti, 15 kişi yara-

landı. Mahkumlar, gardiyanları 

etkisiz hale getirip silahları ala-

rak kaçtı. Şiddet olaylarında 151 

kişi hayatını kaybetti.

ABD’de kuş gribi
tehlikesi sürüyor

ABD’NİN Washington eyaletin-

deki bir hayvan barınağında, kuş 

gribinden etkilenen 20 büyük 

kedi hayatını kaybetti. Ölen hay-

vanlar arasında bir Bengal kapla-

nı, dört puma, beş Afrika serval 

kedisi ve iki Kanada vaşağı 

bulunuyor. Barınağın direktörü, 

ölümlerin kasım sonu ile aralık 

ortası arasında gerçekleştiğini 

ve daha önce böyle bir durumla 

karşılaşmadıklarını belirtti.

Suriye’ye mülteci 
dönüşü artıyor

BM Mülteciler Yüksek Komiseri 

Filippo Grandi, sosyal medya 

üzerinden yaptığı açıklamada, 

komşu ülkelerden Suriye’ye 

dönen mültecilerin sayısının son 

3 haftada 50 bini geçtiğini belirtti. 

Grandi, mültecilerin ülkelerine dö-

nüşlerinin arttığını vurgularken 

Suriye’ye dönenlere ve yardıma 

ihtiyaç duyan diğer kişilere daha 

fazla insani yardım sağlanması 

gerektiğini ifade etti.

DHA-İHA

DİSK Akdeniz Böl-
ge Temsilcisi ve Ge-
nel-İş Sendikası An-
talya Şube Başkanı 

Vedat Küçük, Antalya Ver-
gi Dairesi önünde düzenle-
nen basın açıklamasında yeni asgari 
ücretin çalışanların yaşam koşulları-
nı hiçe sayan bir düzen içinde belir-
lendiğini ifade etti. Küçük, “Türkiye’de 
gelir dağılımındaki adaletsizlik ve işçi-
lerin hak mücadelesine yönelik baskı-
lar, toplumun büyük bir kesimini yok-
sulluğa mahkûm ediyor. Asgari ücretle 
açlık sınırının altında bir yaşam daya-
tılıyor” dedi. 

BU ÜCRETLE YAŞANMAZ

DİSK Akdeniz Bölge Temsilcisi ve Ge-
nel-İş Sendikası Antalya Şube Başka-
nı Vedat Küçük, asgari ücret rakamı ve 
yaşam şartlarına dikkat çekerek, “Bu 
asgari ücretle yaşanmaz” dedi. 

“Her gün daha fazla yoksullaşıyo-
ruz” diyen Küçük sözlerine, “İşçiler, 
emekçiler, emekliler olarak her gün 
daha fazla yoksullaşıyoruz, yüksek 
enflasyon karşısında alım gücümüz 
eriyor. “Biz hayat pahalılığı ve enflas-
yon karşısında yaşam mücadelesi ve-
rirken şirketler kasalarını dolduruyor. 
Türkiye, dünyada ücretlerin en düşük 
olduğu ve gelir dağılımının en adalet-
siz olduğu ülkeler arasında yer alıyor. 
Gelirdeki adaletsizliğin sürekli olarak 

nedeni, Türkiye işçi sınıfının örgütlen-
me ve hak mücadelesinin sistematik 
olarak baskı altına alınması ve engel-
lenmesidir. Bugün karşı karşıya kaldı-
ğımız grev yasakları da tutuklamalar 
da, sendikalı olan işçilerin işten çıka-
rılması da, hepsinin amacı aynıdır: 
Amaç Türkiye işçi sınıfını asgari ücrete 
mahkûm etmektir. Amaç hepimizi as-
gariye mahkûm ederek şirketlerin kar 
rekorlarını korumaktır. Amaç hepimi-
zin gelirini patronların insafına bırak-
maktır” şeklinde konuştu.

ASGARİ ÜCRETTE UZLAŞI 
SAĞLANMADI!

Müzakere yapılmadan asgari ücre-
tin belirlendiğini dile getiren Başkan 
Küçük, “İşveren kesimi ve hükümet 
tarafından bir teklif sunulmadan ve 

müzakere yapılmadan oldubittiyle be-
lirlenen 2025 yılında uygulanacak as-
gari ücret Çalışma ve Sosyal Güven-
lik Bakanı tarafından net 22 bin 104, 
brüt ise 26 bin 5 TL olarak duyuruldu. 
Asgari ücret işveren kesimi ve hükü-
met tarafından bir teklif sunulmadan 
ve müzakere yapılmadan oldubittiyle 
belirlendi ve açıklandı. Teklif yok, gös-
termelik de olsa müzakere yok. Türki-
ye’de 1974’ten bu yana ulusal düzey-
de asgari ücret açıklanıyor. Komisyon 
50 yıldır ilk kez gece toplandı, üste-
lik işçi tarafı olmadan. Ülkemizde bu 
kadar önemli bir süreç, asgari ücretin 
tespit süreci de gayri ciddi hale geldi. 
İşverenlerin ve hükümetin tek taraf-
lı kararıyla asgari ücret belirlenirken 
uluslararası sermaye çevrelerine veri-
len yüzde 30 artış sözüne kuruşu ku-

ruşuna uyuldu” dedi. Bu asgari ücret 
bu ülkeyle, işçiyle, ücretliyle, dar gelir-
liyle dalga geçmektir, milyonları yok-
sulluğa değil, açlığa mahkûm etmek-
tir. Bu ülkede yaşayan herkesin gerçek 
olmadığını yaşayarak bildiği TÜİK’in 
resmi enflasyonun bile yüzde 46 ol-
duğu koşullarda yüzde 30’luk bir artış 
ile milyonlarca işçi ve ailesi enflasyo-
na açıkça ezdirildi. Devletin toplaya-
cağı vergi ve harçlardaki artışı belirle-
yen yeniden değerleme oranı yüzde 
44 iken asgari ücrete bunun çok altın-
da bir artış yapıldı. Geçtiğimiz yıl as-
gari ücrete 5 bin 600 lira artış yapılmış 
iken, yıl boyunca asgari ücretin alım 
gücü 7 bin 500 lira azaldı.  Bu kayıp te-
lafi edilmediği gibi asgari ücret geçen 
senekinden bile az, 5 bin 100 lira artı-
rıldı” diye konuştu.

EMlAkçılAr ve Oto Galericiler 
Odası Başkanı İsmail Çağlar, asgari 
ücret tespit çalışmaları sırasında ev 
sahiplerinin kiralık ev ilanlarını kal-
dırıp daha yüksek fiyatlarla yeniden 
yayına soktuğunu belirtti. Çağlar, 
kira artışlarının emlak danışmanlarından kay-
naklanmadığını vurgulayarak, bu durumun ev 
sahiplerinin taleplerine bağlı olduğunu ifade 
etti.  Kira fiyatlarının önlenemez bir şekilde 
yükseldiğini söyleyen Emlakçılar ve Oto Gale-
riciler Odası Başkanı İsmail Çağlar, çözüm için 
ticari alanların konuta dönüştürülmesi, kira 
artışlarının 2 yıl süreyle dondurulması ve dar 
gelirli vatandaşlara kira desteği sağlanması 
gerektiğini dile getirdi. “Emlak danışmanı 
fiyat yükseltemez, ev sahibi yükseltebilir” 
diyen Çağlar sözlerine, “Asgari ücret tespit 
çalışmaları devam ederken, kiralık evleri ilan 
sitelerinden kaldıran ev sahipleri, asgari ücre-
tin belirlenmesinin ardından fiyatları yüksel-
terek yeniden yayınlamaya başladı. Antalya 
Emlakçılar ve Oto Galericiler Odası Başkanı 
İsmail Çağlar, bu durumla ilgili odalarına çok 
sayıda şikâyet geldiğini ifade etti. Çağlar, kira 
fiyatlarının artmasında fırsatçılık yapanların 
ev sahipleri olduğunu belirterek, “Emlak 
danışmanı kendi kafasına göre eve fiyat 
belirleyemez, bu tamamen ev sahibinin talebi 
doğrultusunda gerçekleşir” dedi.

Antalya’daki kira sorununa ilişkin çözüm 
önerilerini sıralayan Çağlar, “Ticari olarak inşa 
edilen ancak kullanılmayan ofisler, prosedür-
ler basitleştirilerek konuta dönüştürülmelidir. 
Ayrıca sokak aralarında atıl durumda bulu-
nan dükkânlar da meskene çevrilebilmelidir. 
Bunun yanı sıra orta ve uzun vadede kentsel 
dönüşüm projelerinin daha yaygın hale ge-
tirilmesi gerekmektedir. Sosyal yardımlaşma 
vakıflarının dar gelirli vatandaşlara kira des-
teği vermesi gerektiğini belirten Çağlar, “Kira 
fiyatlarının önlenemez bir noktaya gelmemesi 
için artışlar en az 2 yıl durdurulmalıdır. Aksi 
takdirde bu sorunun sonuçları herkes için 
daha büyük problemlere yol açabilir. Çözüm 
için vakit kaybetmeden somut adımlar atılma-
lıdır” şeklinde konuştu. 

ARALıK ayında aç-
lık sınırı bir önceki aya 
göre 691 lira artarak 23 
bin 256 liraya yükselir-
ken, yoksulluk sınırı da 
1 bin 367 liralık artış-
la 71 bin 48 lira olduğuna dikkat 
çeken Birleşik Kamu-İş Konfede-
rasyonu Antalya İl Başkanı Sadık 
Acar, “Ücretliler, enflasyonun fa-
turasını açlıkla ödeyecek” diye-
rek, yapılan yüzde 30’luk asgari 
ücret zammının dahi geçim şart-
larını karşılamaya yetmediğini 
ifade etti. Asgari ücrete gelen yüz-
de 30’luk zamma tepkiler gelme-
ye devam ediyor. Hem 2024 yılı 
enflasyonu hem de 2025 yılı enf-
lasyon beklentilerinin çok altın-
da kalan asgari ücret zammı açlık 
sınırının dahi altında kaldı. Birle-
şik Kamu-İş Konfederasyonu An-
talya İl Başkanı Sadık Acar da, ya-
pılan zamma tepki gösterirken 
Kamu-Ar’ın verilerini paylaşarak 
gerçekleri bir kez daha göz önüne 
serdi. Acar açıklamasında, “Asga-
ri ücretin 2025 yılı için net 22 bin 
104 lira olarak belirlendiği ara-
lık ayında açlık sınırı 23 bin lirayı 
aştı. Ücretliler enflasyonun fatura-
sını açlıkla ödeyecek. Dört kişilik 
ailenin açlık sınırı aralıkta bir ön-
ceki aya göre 691 lira artarak 23 
bin 256 lira oldu. Yoksulluk sınırı 
ise aralıkta, gıdanın yanı sıra ba-
rınma ve ev eşyası gibi harcama 
alanlarında yaşanan fiyat artış-
larının etkisiyle 1.367 lira artarak 
71 bin 48 liraya yükseldi. 2024 yı-
lında açlık sınırı  6 bin 773 lira, 
yoksulluk sınırı da 24 bin 211 lira 
arttı. Yılın son aylarında açlık sı-
nırının yüzde 70’ine, yoksulluk sı-
nırının ise yüzde 24’ü kadar geri-
leyen asgari ücrete yapılan yüzde 
30 zam, asgari ücretlinin açlık sı-
nırını yakalamasına bile yetme-
di.  Dört kişilik bir ailenin açlık sı-

nırı aralıkta bir önceki aya göre 
691 lira artarak 23 bin 256 lira-
ya çıkarken, yoksulluk sınırı da 
gıdanın yanı sıra, barınma ve ev 
eşyası gibi harcamalarda yaşa-
nan yüksek artışların etkisiyle 
bin 367 liralık artışla 71 bin 48 li-
raya kadar yükseldi. Birleşik Ka-
mu-İş Konfederasyonu, Ar-Ge bi-
rimi Kamu-Ar’ın dört kişilik bir 
ailenin, dengeli ve sağlıklı besle-
nebilmesi için tüketmesi gereken 
gıdanın yanı sıra diğer ihtiyaçla-
rını da yoksunluk hissi çekmeden 
karşılayabilmesi için yapması ge-
reken harcamaları dikkate alarak 
hesapladığı açlık-yoksulluk sını-
rı araştırmasının Aralık 2024 so-
nuçlarını açıkladı. Açlık sınırının 
bir önceki aya göre 691 lira arttığı 
aralıkta gıda dışındaki ihtiyaçlar 
için yapılması gereken harcama 
ise 677 liralık artışla 47 bin 792 li-
raya çıktı. Her ikisinin toplamın-
dan oluşan yoksulluk sınırı ise ön-
ceki aya göre 1 bin 367 lira arttı. 
2024 yılının tamamında ise açlık 
sınırı 6 bin 773 lira, gıda dışındaki 
ihtiyaçlar için yapılması gereken 
harcama 17 bin 438 lira ve yok-
sulluk sınırı 24 bin 211 liralık artış 

kaydetti” dedi.
Başkan Acar, “Açlık sınırı, bu 

yılsonuna kadar 17 bin lira olarak 
uygulanan asgari ücretin 6 bin 
46 lira üzerine çıktı. Ocak ayın-
dan itibaren uygulanmaya başla-
nacak olan 22 bin 104 liralık yeni 
asgari ücret ise daha uygulan-
madan açlık sınırının 1.152 lira 
altında kaldı.  Diğer bir ifadey-
le asgari ücret dört kişilik bir ai-
lenin sadece 28 günlük beslen-
me harcamalarına yetecek. Yeni 
asgari ücret yoksulluk sınırının 
ise üçte birini bile karşılamıyor. 
Buna göre ailede iki kişinin asgari 
ücretle çalışarak kazanacağı ücret 
bile yoksulluk sınırına ulaşmıyor. 
2024 yılsonu enflasyonu TÜİK’e 
göre bile yüzde 46-47 seviyesinde 
gerçekleşecek. Yapılan yüzde 30 
oranındaki zam 2025 yılı asgari 
ücretinin, daha başlangıçta 2024 
yılı asgari ücretinin reel olarak 
yüzde 11-12 oranında altında kal-
masına yol açacak. Bu reel gerile-
me enflasyonla mücadelenin tüm 
faturasının ücretlilere yüklenmek 
istendiğini ve ücretlileri zor bir yı-
lın beklediğini de gösteriyor” şek-
linde konuştu.

AsgAri ücrete 
DisK tepKisi

DİSK Akdeniz Bölge Temsilcisi Vedat Küçük, belirlenen yeni asgari ücretin 
yaşam koşullarını karşılamaktan uzak olduğunu belirterek, “Bu asgari ücretle 

yaşanmaz. İşçiler yoksulluk, şirketler ise kar rekorları ile anılıyor” dedi

GÜVEN 
GÜNEŞ

Ticari alanlar 
konuta dönüşsün

GÜVEN 
GÜNEŞ

Faturalar artık
açlıkla ödenecek

2025 yılı için belirlenen asgari ücret net 22 bin 104 lira 
olarak açıklanırken bu rakama tepkiler de çığ gibi büyüyor

GÜVEN 
GÜNEŞ
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ANTALYA Büyükşehir Bele-
diyesi, Elmalı’da yer yer 20 
cm’yi bulan karla mücade-
le ediyor. Kar yağışının başla-

masıyla birlikte alarma geçen Antalya 
Büyükşehir Belediyesi Kırsal Hizmetler 
Dairesi’ne bağlı iş makineleri, yoğun 
kar yağışına maruz kalan ilçede vatan-
daşların mağdur olmaması için gece 
gündüz çalışıyor. Kar nedeniyle ulaşı-
mı zorlanan mahallelerin yolları Bü-
yükşehir ekipleri tarafından vakit kay-
bedilmeden ulaşıma açıldı. 

YARDIMA BÜYÜKŞEHİR KOŞTU

Kırsal Hizmetler ekipleri, Dereköy, 
Yörenler, Macun, Hacıyusuflar, Yılmaz-
lı mahalleleri başta olmak üzere grup 
yolları iş makineleri kardan temizlen-
di. Büyükşehir ekipleri, yoğun kar ya-
ğışı nedeniyle yol-
da kalan ve zorluk 
çeken vatandaşla-
rın yanı sıra hayvan-
cılıkla uğraşan ma-
hallerde de ağıllara 
ulaşımın sağlanması 
içinde çalışmalarını 
tamamladı.

MUHTARDAN 
TEŞEKKÜR

Çalışmalardan 
memnuniyetini belir-
ten Macun Mahalle 
Muhtarı Hakan Eras-
lan ‘’Macun Mahalle-
miz Elmalı’nın dağlık 

ve merkeze en uzak bulunan 
mahalleler arasında. Kar yağı-
şı nedeniyle yollarımız kapan-
dı. Yer yer 20 santimetreyi ge-
çen kar kalınlığına ulaştı.Kısa 
süre içerisinde Büyükşehir Be-
ledimiz greyder gönderdi, yol-
larımız ulaşıma açıldı. Destek-
leri ve yardımları için Antalya 
Büyükşehir Belediye Başkanı-
mız Muhittin Böcek’e ve ekip-
lere teşekkür ederim.’’

Antalya Büyükşehir Bele-
diyesi Kırsal Hizmetler Daire-
si Başkanlığı Alanya ekiple-

ri de, ilçenin doğu, batı ve kuzeyinde 
heyelan yağış ve fırtınadan etkile-
nen yollarda çalışmalarına devam edi-
yor.  Bademağacı, Gümüşgöze ve Yeni-
ce mahallelerinde yoğun yağış sonrası 
meydana gelen heyelan nedeniyle tı-
kanan yağmur giderleri ve büzler iş 
makineleri ile temizlenerek yol güvenli 
hale getirildi. Gedevet Yaylası ve Mah-
mutseydi grup yolunda yine toprak ve 
taş parçaları düşen yol greyderle te-
mizlenerek, açıldı. Yalçı Mahallesi’nde 
yaşanan göçük nedeniyle bozulan yol-
da dolgu ve bakım çalışması gerçekleş-
tirildi.  BÜYÜKŞEHİR BELEDİYESİ

TÜRKİYE genelinde Salı gü-
nünden itibaren etkili olan kar 
yağışı ile birçok kayak merkezin-
deki pistlerde kayak yapılabilir 
kar kalınlıklarına ulaştı. Konyaal-
tı’na bağlı Saklıkent Kayak Mer-
kezi’nde de bu yıl Kasım ayının 
sonlarında yaşanan ancak tut-
mayan ilk kar yağışından sonra, 
salı günü öğle saatlerinde başla-
yan ikinci kar yağışı aralıklı de-
vam ediyor.

Meteoroloji verilerine göre ön-
ceki gün 60 santimetreyi bu-
lan kar kalınlığı, gece boyu yağı-
şın devam etmesiyle perşembe 
günü 1 metreyi aştı. Saklıkent 
Kayak Merkezi’ndeki pistler ka-
yak yapılabilir kalınlığa ulaştı. 
Ancak Saklıkent Kayak Merke-
zi’ndeki otelin kapalı olduğu, otel 
tarafından işletilen telesiyejle-
rin elektriğinin kesik olduğu öğ-
renildi.

Saklıkent Yapı Kooperatifi Baş-
kanı Mehmet Kayışlı, “Saklı-
kent’te bu yıl ilk kar yağışı kasım 
ayı sonunda birkaç santimlik ha-

fif yağış olarak gerçekleşmişti. 
Asıl kar yağışı iki gün önce An-
talya’da sahil kesimindeki yağ-
murla birlikte başlayıp hala ara-
lıklı devam ediyor. Perşembe 
günü öğle saatleri itibariyle ka-
yak merkezindeki pistlerin kar 
kalınlığı 1 metreye ulaştı. Şu an 
pistlerdeki kar kalınlığı kayak 
yapmak için uygun. Ama hem 
otel kapalı hem de otelin işletti-
ği telesiyejin elektrikleri kesik ol-
duğu için, telesiyejler çalışmı-
yor” dedi.

Saklıkent Yapı Kooperatifi’ne 
ait otelin 40 yıllığına işletmecili-
ğini üstlenen firmanın bu yıl he-
nüz tesisi açmadığı öğrenildi. 
Otelin kapalı olmasının yanı sıra 
2400 rakımdaki Bakırtepe’deki 
Ulusal Gözlemevi’nden elektrik 
desteği alındığı, gözlemevi yö-
netiminin değişmesi sonrasında 
elektriğin kesilmesi üzerine tele-
siyejlerin elektriksiz kaldığı ifa-
de edildi. Telesiyejin ayrı elekt-
rik aboneliğinin bulunmadığı da 
kaydedildi.  DHA

Büyükşehir ekipleri 
gece gündüz çalışıyor

Antalya Büyükşehir Belediyesi, Elmalı’da kar yağışı nedeniyle ulaşımı zorlaşan mahalle 
yollarını gece gündüz çalışarak greyderler ile açtı. Alanya’da da yağış ve fırtınanın neden 

olduğu heyelan nedeniyle kapanan ve bozulan yollarda temizlik ve onarım çalışması yapıldı KAŞ ilçesinde bulunan Gömbe Yay-
lası’nda kar kalınlığı 20 santimetreyi 
aştı. Kuraklık nedeniyle su sıkıntısı ya-
şayan bölge halkı, uzun zamandır bek-
lenen kar yağışının ardından rahat bir 
nefes aldı. Batı Antalya’nın en yüksek 
ikinci zirvesi olan, 3 bin 24 metre rakım-
lı Akdağ’da ise kar kalınlığı 70 santimet-
reyi geçti.

Kaş, Elmalı ve Demre ilçelerinin içme 
suyu ihtiyacını karşılayan ve yaz ayla-
rında kuruma noktasına gelen Uçarsu 
Şelalesi’nin kar yağışıyla birlikte yeni-
den canlanması bekleniyor. Bölge sa-
kinleri, sulama ve içme suyu açısından 
kritik bir öneme sahip olan bu kaynakla-
rın tekrar eski akış gücüne kavuşmasını 
umut ediyor.

‘KAR YAĞIŞI İLAÇ GİBİ GELDİ’

Gömbe Mahallesi Muhtarı Süleyman 
Kocakehya, kar yağışının bölge hal-
kı için hayati önem taşıdığını belirterek 
şunları söyledi: “Bu kar yağışını bölge 
olarak çok özledik, adeta ilaç gibi geldi. 
Yaz mevsiminde büyük sıkıntılar çektik, 
burada kar yağmadan hayat normale 
dönmez. Akdağ cömertliğini bu yıl Al-
lah’ın izniyle gösterecek. Umarım bu ya-
ğışlar, yazın daha bereketli bir dönem 
geçirmemizi sağlar.”

Kaş’ın Gömbe Mahallesi’nde yaşayan 
mahalle sakinleri ise sevinçlerini sosyal 
medya hesaplarından canlı yayın yapa-
rak paylaştı. Durmuş Arslan adlı vatan-
daş kar yağışını görüntüleyerek, “Sabah 
kalktık, işte bu manzarayla karşılaştık, 
aheste aheste yağıyor, özletti” yorumun-
da bulundu. İHA

Beklenen 
kar yağdı

Kepez Belediyesi, yoğun sınav temposundaki 
öğrencilere destek olmak amacıyla Antalya Kütüphanesi 

ve Akdeniz Üniversitesi Merkez Kütüphanesi önünde 
09.00 ile 10.30 saatleri arasında sıcak çorba ikram ediyor

kütüphanelerde 
sıcak çorba ikramı

KEPEZ Belediyesi, sosyal belediyecilik 
hizmetlerini aralıksız sürdürüyor.  Sos-
yal belediyecilik hizmetleri kapsamında 
Kepez Belediyesi, öğrencilere sıcak çor-
ba ikramında bulunuyor. Çorba ikramı 

Antalya’daki lise ve üniversite öğren-
cilerinin yoğun olarak kullandıkları 
Antalya Kütüphanesi ile final haftasına 
hazırlanan öğrencilerin sabahladığı Ak-
deniz Üniversitesi Merkez Kütüphane-

si’nde yapılıyor. Kütüphanelerin önüne 
kurulan çadırlarda, sınav hazırlığına kısa 
bir mola veren öğrenciler, sıcak çorba-
larını yudumlarken arkadaşlarıyla da 
keyifli sohbetler etme imkanı buluyor. 3 
Ocak 2025 Cuma gününe kadar devam 
edecek olan çorba ikramları 09.00 ile 
10.30 saatleri arasında gerçekleştiriliyor. 
Belediyenin bir sosyal sorumluluk çalış-
ması olan çorba ikramı, Kepez Kalkınma 
ve Dayanışma Vakfı İktisadi İşletmesi 
desteği ile yapılıyor. 

İkrama ilgi gösteren öğrenciler, final 
haftası yoğunluğunda yapamadıkları 
kahvaltılarını sıcak çorba ikramı ile ken-
dilerine sunan Kepez Belediye Başkanı 
Mesut Kocagöz ve belediye çalışanları-
na teşekkür ettiler.  KEPEZ BELEDİYESİ

Saklıkent’te 
elektrik yok

Saklıkent Kayak Merkezi’ndeki 
pistlerde kayak için yeterli kar 
yağışına ulaşıldı ama elektrik 

olmadığı için telesiyejler çalışmıyor

Kemer’de su taşKını
KEMER Belediyesi Fen İşleri 

Müdürlüğü ekipleri, su taşkınları-
nın yaşandığı yollarda arazözler 
ve pompalarla tahliye çalışmaları 
yaptı. Sağanak nedeniyle tıkanan 
mazgallar da ekipler tarafından 
açıldı. Vatandaşlardan gelen ih-
barlar, Kemer Belediyesi İletişim 
Merkezi (KEBİM) tarafından ilgi-
li birimlere aktarılırken, Belediye 
Başkan Yardımcısı Mehmet Der-
ya Baytekin süreci koordine etti.

Çizmesini ve yağmurluğunu gi-
yerek sahada incelemelerde bu-
lunan Kemer Belediye Başkanı 
Necati Topaloğlu, ekiplerin çalış-
malarını yerinde takip etti. Topa-
loğlu, vatandaşların ihbarlarına 
anında müdahale ettiklerini be-
lirterek, belediyenin tüm birimle-
rinin tam kadro sahada olduğu-

nu vurguladı.
Başkan Topaloğlu yaptığı açık-

lamada, “Bazı yerlerde mazgallar 
tıkandı ve rögarlar doldu. Ancak 
şu anda bir sel felaketi yaşanma-
dı. 33 pompa ve 6 pancar moto-
ruyla su taşkını yaşanan yerlere 
müdahale ediyoruz. Gelen ihbar-
ları hızla değerlendirerek ilgili bi-
rimlere yönlendiriyoruz. İnşallah 
olumsuz bir durumla karşılaşma-
yacağız” dedi.

Başkan Topaloğlu, sosyal med-
ya hesaplarında telefon numara-
sını paylaşarak vatandaşlardan 
gelen ihbarları doğrudan değer-
lendirdiğini belirterek, şöyle de-
vam etti: “Tüm ekiplerimiz teyak-
kuz halinde. Vatandaşlarımızın 
huzuru ve güvenliği için çalışıyo-
ruz.” İHA
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Yusuf Sarı 
Başakşehir’de 

Süper Lig ekiplerinden Başakşehir, 
Adana Demirspor forması giyen 

Yusuf Sarı’yı 3.5 yıllığına  kadrosuna 
kattı. Yusuf Sarı, Adana ekibinde 76 
maça çıkarken 12 gol, 17 asistlik perfor-
mans sergiledi. Bu sezon ise 13 maçta 
süre alırken, 1 asist yaptı. 26 yaşındaki 
futbolcu kariyerinde, 4 kez de A Milli 
Takım formasını giydi.

Gökhan Ünal  
Erzincanspor’da 

24 Erzincanspor’da göreve gelen 
yeni yönetim, sözleşmesi feshe-

dilen Teknik Direktör Gökhan Ünal 
ile yeniden anlaştı. Anagold 24 Erzin-
canspor’da göreve gelen yeni yönetim, 
sözleşmesi feshedilen Teknik Direktör 
Gökhan Ünal ile Erzincanspor Sosyal 
Tesisleri’nde yeniden sözleşme imza-
ladı.  Gökhan Ünal, “Erzincanspor’dan 
hiç gitmek istemiyordum. Ama şartlar 
bunu gerektirdi” dedi.

Adalı yönetim
kurulunu tanıttı 

Beşiktaş’ta 29 Aralık Pazar günü 
gerçekleşecek olağanüstü seçimli 

genel kurul öncesi başkan adayların-
dan Serdal Adalı, yönetim kurulunda 
görev alacak isimleri tanıttı. Beşiktaş’ta 
bir otelde gerçekleşen basın toplan-
tısında Adalı, aynı zamanda yeni iki 
sponsorla da ön protokol imzaladı.

Hatayspor’da Başkan
Mıstıkoğlu istifa etti 

Kötü gidişata dur diyemeyen 
Atakaş Hatayspor’da geçtiğimiz 

günlerde Teknik Direktör Rıza Çalımbay 
ile yollar ayrılmıştı. Akdeniz Kulüp 
Başkanı Levent Mıstıkoğlu’nun istifa 
ettiği açıklandı. Yapılan açıklamada, 
“Kulüp Başkanımız Levent Mıstıkoğlu 
görevinden istifa etme kararı almıştır. 
Bu süreçte destek veren tüm taraftarla-
rımıza teşekkür ederiz” denildi.  

Konyaspor’da 
Genel Kurul kararı 

Süper Lig ekiplerinden Konyaspor, 
Olağanüstü Genel Kurul’a gidiyor. 

Kulübün sosyal medya hesabından ya-
pılan açıklamada, “Yönetim kurulumuz, 
bu akşam yapmış olduğu toplantıda 
Olağanüstü Genel Kurul kararı almıştır. 
Olağanüstü Genel Kurul Toplantısı’nın 
gündemi, tarihi, yeri ve saati daha 
sonra ilan edilecektir” ifadelerine yer 
verildi.

Kerem Aktürkoğlu 
söz yüzüğü taktı 

A Milli Takım ve Benfica’nın 
başarılı futbolcusu Kerem Aktür-

koğlu, Ceren Azak ile sözlendi. Kerem’e, 
kız isteme töreninde Galatasaraylı 
futbolcu Yunus Akgün eşlik etti. Kerem 
Aktürkoğlu bu sezon transfer olduğu 
Benfica’da 18 maça ilk 11 başlayıp, 19 
gol 4 asistlik katkı koyarak dikkatleri 
üzerine çekmişti.

Antalyaspor’da tüm gözler 7 Ocak’ta 
yapılacak olan genel kurula çevrildi. 

Belki de son yıllardaki en önemli, 
kritik ve çekişmeli bir seçime şahitlik edeceğiz.

İlk olarak mevcut yönetime yakın bir isim 
olan Mustafa Ergün adaylığını açıkladı. 

Sonrasında ise yıllardır Antalyaspor 
yönetiminde yer alan Sezgin Özer ‘Ben de 
adayım’ dedi. 

Şimdilik iki aday bulunuyor. 
Anonim şirket başkanı Sinan Boztepe’nin ise 

aday olup olmayacağı henüz net değil. 
Açıkçası dernek başkanlığı için iki aday 

çıktıktan sonra Sinan Boztepe’nin aday olmasını 
beklemiyorum. 

Başka bir adayın çıkmasını da düşük ihtimal 
olarak görüyorum. 

Büyük bir ihtimalle Ergün ve Özer arasında 
seçim yarışı yaşanacaktır. 

Kim daha şanslı derseniz…
Öncelikle dernek başkanı olacak ismin; 

dinamiklere hakim, camia tarafından kabul 
görecek, projeler geliştirebilecek ve bunları 
hayata geçirebilecek bir isim olmalıdır. 

Altyapılara ve amatör branşlara hakim, yerel 
yönetimler ile işbirliği içerisinde olabilecek, 
camiayı toparlayabilecek, uzlaşmacı, kaos 
değil, birlik ve beraberlik sağlayabilecek bir 
ismin başkanlık koltuğuna oturması gerekiyor. 

Açıkçası bu anlamda ben de son dönemde 
dernek üyeleri ve kulübün önde gelenleri ile sık 
sık sohbet ediyorum. 

Sezgin Özer’in adaylık açıklamasının 
camiada heyecan yarattığını gördüm.  

Kendisinin hem turizm camiasına yakınlığı, 
hem uzlaşmacı tavrı, hem amatör branşlar 
ve gençlere verdiği önem açısından camiada 
heyecan yarattığını ve kabul gördüğünü 
belirtelim. 

Elbette nasıl bir yönetim oluşturacağı da son 
derece önemli. 

Benim edindiğim bilgilere göre ise 
Antalyaspor’da geçmişte önemli görevlerde 
bulunmuş, bu kulübe adeta hayatını adamış, 
önemli izler bırakmış camianın önde gelen 
isimlerinin Sezgin Özer’i desteklediğini 
öğrendim.

İşte bu önemli bir nokta bana göre. 
Elbette bu bir seçim. Son gün bile her şeyin 

çok değiştiğine şahitlik ettik. 
Derneğin ne kadar üye sayısı var, seçime 

katılım nasıl olur, kararsızlar ve tarafsızların 
tavrı nasıl olur bunlar önemli detaylar olacak. 

Ama sonuçta Antalyaspor’un kazanacağı bir 
seçim olmasını diliyorum.

Kaosa sürüklenilmeyen, birlik ve 
beraberliğin konuşulacağı güzel günlere…

İhsan
 COŞKUN

Gözler 
seçimde

ANTALYASPOR Kulübü Derne-
ği 7 Ocak 2024’te olağanüs-
tü seçimli genel kurula gi-
diyor. Mevcut başkan Aziz 

Çetin’in aday olmayacağı genel kurul 
için Mustafa Ergün’ün ardından Sez-
gin Özer de adaylığını açıkladı. Baş-
kan adaylığı ile ilgili açıklama yapan 
Sezgin Özer, “Bugün, Antalyaspor Ku-
lübü’ne daha güçlü bir gelecek inşa 
etmek için yola çıktığımızı büyük bir 
gurur ve sorumluluk bilinciyle duyu-
ruyorum. Antalyaspor Kulübü Baş-
kanlık adaylığım, şimdiye kadar 5 ari 

döneminde edindiğim tecrübeler ve 
güçlü yol arkadaşlarım ile Kulübe hak 
ettiği refahı, adaleti ve en önemlisi 
birlik ve beraberliği sağlama yolunda 
sizlerle birlikte yürümek için attığımız 
bir adımdır. Hayatım boyunca, değer-
lerimize ve geleceğimize inanarak ça-
lıştım. Cesaret ve azimle ilerlemeyi 
öğrendim. Şimdi ise, Antalyaspor Ku-
lübü’nü hak ettiği seviyelere taşımak 
için ekip olarak daha çok üretmek, ku-
lübün sistemini daha işleyebilir hale 
getirmek için bu birikimleri kullanma-
ya hazırız” ifadelerini kullandı. 

‘Vizyonumuz ise açık ve nettir’ di-
yen Sezgin Özer, “Kulübün ekonomik 
olarak büyümesi, şeffaf ve hesap ve-
rebilir bir yönetim İLE Antalyaspor 
AŞ’nin huzurlu ve rahat bir yönetim 
sergilemesi hedeflerimiz arasındadır. 
Bunların yanı sıra, Kulüp bünyesinde 
branşların tüm Antalya’ya yayılma-
sı ile sabit gelir kaynaklarının yaratıl-
ması ve bunun korunması amaçları-
mız arasındadır. Ayrıca, divan Üyeleri 
ve Divan İcra Kurulu ile düzenli top-
lantılar yapılıp fikir alışverişinde bu-
lunulması ile sürdürülebilirlik nokta-

sında çalışmalarımız olacaktır” dedi. 
Sezgin Özer “Bugün, Antalyaspor için 
daha güçlü, daha hesap verilebilir 
ve menfaat amacı gütmeden bir ya-
rın yaratma yolculuğuna HEP BİRLİK-
TE başlıyoruz. Bu yol, zorluklarla dolu 
olabilir, ancak “sonucu ne olursa ol-
sun” birlik ve dayanışma ile her en-
geli aşabiliriz. Desteklerinizi, görüşle-
rinizi ve dualarınızı bekliyorum. Bu 
sadece bir adaylık değil, bir davettir. 
Hadi, Antalyaspor Kulübü’nü birlikte 
yeniden inşa edelim” ifadelerini kul-
landı.

16’NCı yüzyılda Fransa’da ortaya çı-
kan ve bireysel dayanıklılık ile refleks 
gelişimini destekleyen squash, Murat-
paşa Belediyesi’nin 2016 yılında açtığı 
squash salonlarıyla Antalya’da hızlı bir 
gelişim gösterdi. Süleyman Erol Olim-
pik Yüzme Havuzu’nun alt katında ku-
rulan squash salonlarında her üç ayda 
bir 100’den fazla kişiye ücretsiz eğitim 
veriliyor.

Bugün 50 lisanslı sporcusuyla Mu-
ratpaşa Belediyesi, Türkiye’de squash 
sporunun öncülerinden biri haline gel-
di. 

İstanbul’da yapılan turnuvada Mu-
ratpaşa Belediyesi’nin sporcularından 
İpeksu Dolma, kadınlar kategorisinde 
4’üncülük, Levent Canbeyli ise erkekler 
kategorisinde 5’incilik elde etti. Her iki 
sporcu da bu sonuçlarla A Milli Takım 

seçme kadrosuna girmeye hak kazan-
dı. Squash’ın olimpiyat sporları arası-
na dahil edilmesiyle, Muratpaşa Bele-
diyesi sporcularının hedefleri daha da 
büyüdü. A Milli Takım seçmelerine ka-
tılacak olan İpeksu Dolma ve Levent 
Canbeyli, olimpiyatlara giden yolda 
önemli bir aşamayı geride bırakırken, 
genç milli adaylar da gelecekte bu ba-
şarıyı sürdüreceklerinin sinyalini verdi.

İstanbul’daki turnuvada Muratpaşa 
Belediyesi sporcularının elde ettiği di-
ğer dereceler de dikkat çekti. Genç mil-
li adaylardan Gözde Ata, kadınlar kate-
gorisinde 6’ncı olurken, Ferruh Dinçer 
erkekler kategorisinde 10’uncu sırada 
yer aldı. Böylece Muratpaşa Belediyesi, 
turnuvada hem tecrübeli hem de genç 
sporcularıyla güçlü bir performans ser-
giledi.   İHA

Sezgin Özer 
adaylığını
açıkladı
Antalyaspor’da geçmiş dönem yöneticilik yapan Sezgin Özer, 

Antalyaspor Kulübü Başkanlığına adaylığını açıkladı

FAHRETTİN 
HEPKESKİN

AntAlyAspor’Un tecrübeli fut-
bolcusu Erdoğan Yeşilyurt, geçirdiği 
sakatlık sonrası ön çapraz bağ ve dış 
menisküs tamiri operasyonu geçirdi.

Antalyaspor’un başarılı orta sahası 
Erdoğan Yeşilyurt, Acıbadem Kayseri 
Hastanesi Ortopedi ve Travmato-
loji Uzmanı Prof. Dr. Sinan Karaoğ-

lu, Doç. Dr. Bertan Cengiz ve Dr. 
Mehmet Çavuş’un bulunduğu ekip 
tarafından ameliyat edildi. Prof. Dr. 
Sinan Karaoğlu, başarılı geçen ope-
rasyon sonrası Yeşilyurt’un 2 hafta 
sonra rehabilitasyona ve 8 hafta son-
ra salon çalışmalarına başlayabilece-
ğinin öngörüldüğünü belirtti.  iHA

Erdoğan Yeşilyurt ameliyat oldu

Muratpaşa gözünü 
olimpiyatlara dikti

İstanbul’da düzenlenen squash şampiyonasında önemli 
dereceler elde eden Muratpaşa Belediyesi squash takımı, 

başarısıyla dikkat çekti. 2028 Los Angeles Olimpiyatları’na ilk 
kez dahil edilen squash branşı için umut vadeden sporcular 

yetiştiren takım, milli kadro için önemli bir adım attı
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ALAnyA Belediyesi ve Alanya 
Alaaddin Keykubat Üniversitesi 
arasında yapılan iş birliğiyle 
çevre dostu yeni bir projenin ilk 
adımları atıldı. Proje kapsamında 
yapılan altyapı ve fiziki düzen-
lemelerin ardından üniversite 
içinde elektrikli scooter kullanıl-
maya başlanacak.  ALKÜ Kent 
Estetik Kurulu Temsilcisi Öğr. 

Gör. Münire Rumeysa Çakan ve 
Genel Sekreter Onur Ocakdan’ın 
da katıldığı toplantıda, kent 
içinde başlayan ve kampüs içe-
risinde devam etmesi planlanan 
çevre dostu ulaşım yöntemlerinin 
teşvik edilmesi, elektrikli scooter 
kullanımına yönelik fiziki dü-
zenlemeler ve altyapı geliştirme 
çalışmaları ele alındı.  iha

Sanatçı Şebnem Ba-
har’ın adını taşıyan galeride-
ki 10’uncu yıl kutlamaları ve 
‘10/10’ adlı karma serginin 
açılışına Vali Hulusi Şahin, 
Muratpaşa Belediye Başka-
nı Ümit Uysal, Antalya Ticaret 
ve Sanayi Odası (ATSO) Baş-
kanı Yusuf Hacısüleyman, yö-
netim kurulu üyeleri, sanatçı 
ve sanatseverler, sivil toplum 
kuruluşları temsilcileri katıldı.

10 SANATÇI DESTEK VERDİ

Farklı disiplinlerden eser-
lerin yer aldığı özel sergide 
cam, seramik, gravür ve ah-
şap heykel gibi sanat dalları-
nın özgün örnekleri hayran-
lık uyandırdı. Sergiye, farklı il 
ve üniversitelerden Caner Gü-
ner, Devrim Erbil, Ece Kanış-
kan, Elif Ağatekin, Hayati Mis-
man, Kadir Ertürk, Kamuran 
Özlem Sarnıç, Kayhan Öztürk, 
Tevfik Karagözoğlu, Zehra Ço-
banlı 2024 yılı içinde ürettik-
leri eserleriyle destek verdi.

ŞEBNEM BAHAR’I 
KUTLADILAR

Antalya Valisi Hulusi Şahin, 
Muratpaşa Belediye Başka-

nı Ümit Uysal, ATSO Başkanı 
Yusuf Hacısüleyman, özenle 
çalışılmış eserleri inceledi, 10 
yıldan beri atölyesinde sanat-
severlere verdiği eğitimlerle, 
galerisinde açtığı yerel-ulusal 
sergilerle kent yaşamına fark-
lı renkler katan Şebnem Ba-
har’ı, katılımcı sanatçıları kut-
ladı.

SANATIN                  
BİRLEŞTİRİCİ GÜCÜ

Sanatın birleştirici gücü sa-
yesinde sanatçı ve sanatse-
verleri bir araya getiren galeri 
sahibi Şebnem Bahar, “Gale-
rimizde Antalya’da 10 yıldan 
beri farklı disiplinleri içeren 
vizyonumuzla sanat elçiliği 
yapıyoruz. Bu süre içinde bi-
riktirdiğimiz koleksiyonerler 
ve sanatseverlerle birlikte bu 
anlamlı günü kutlamak be-
nim için büyük bir gurur kay-
nağı oldu” dedi. Bahar, Vali 
Hulusi Şahin, Belediye Başka-
nı Ümit Uysal, ATSO Başkanı 
Yusuf Hacısüleyman, 10’uncu 
yıl sergisine eserleriyle des-
tek veren katılımcı sanatçı-
lara, sanatseverlere teşekkür 
etti.  DHA

KOnYAAlTı’nın yüksek kesimlerin-
de yoğun kar yağışı etkili olurken, kar 
yağışı sonrası kapanan yollar Konya-
altı Belediyesi ekipleri tarafından açılı-
yor. Feslikan Yaylası ve Saklıkent Kayak 
Merkezi başta olmak üzere, ulaşımın 
yoğun olduğu birçok bölgede kar küre-
me ve yol açma çalışmaları yapan Fen 
İşleri Müdürlüğü ekipleri, yolda kalan 
vatandaşlara da yardımcı oluyor. Kar 
yağışını görmek için yüksek kesimle-
re giden vatandaşları da dikkatli olma-
ları konusunda uyaran ekipler, yolları 
günün 24 saati açık tutmak için 24 saat 
esasına göre çalışmalarını sürdürüyor.

Meteorolojinin turuncu kod uyarı-
sıyla birlikte kar yağışı ihtimaline kar-
şı ekiplerin hazır bulunduğunu ifade 
eden Konyaaltı Belediye Başkanı Cem 
Kotan, vatandaşların sağlıklı bir şekilde 
ulaşım yapabilmeleri için tüm önlem-
leri aldıklarını belirtti. Kar yağışının et-
kili olduğu yayla yollarında ulaşımın 
olumsuz etkilenmemesi için çalışmala-
rını aralıksız sürdürdüklerini aktaran 
Başkan Kotan, ‘‘Fen İşleri Müdürlüğü’ne 
bağlı ekiplerimiz gece gündüz deme-
den kar küreme ve yol açma çalışmala-
rını sürdürüyor. Vatandaşlarımızın gü-
venli bir şekilde ulaşım sağlayabilmesi 
için çalışmalar aralıksız devam edecek’’ 
dedi.  HABER MERKEzİ

KEpEZ’İn dört bir yanındaki hizmet çalış-
malarını yerinde inceleyen Kepez Belediye 
Başkanı Mesut Kocagöz, bir yandan da okul 
ziyaretleriyle çok sevdiği gençlerle bir araya 
geliyor. Başkan Kocagöz, lise ziyaretleri kap-
samında Metin Çiviler Anadolu lisesi’ni ziya-
ret etti. Okul bahçesinde öğrencilerle fotoğ-
raf çektiren Kocagöz, öğretmenler odasında 
eğitimcilerle buluşarak görüş alışverişinde 
bulundu. Öğrenciler adına bir temsilci, arka-
daşlarıyla birlikte hazırladıkları okul bahçesi 
projesini Başkan Kocagöz’e sundu. proje de; 
bahçenin ortadan ikiye bölünerek spor alan-
larının oluşturulması, anaokul duvarlarının 
ağaçlandırılması, palmiye ağaçlarının yerine 
farklı türlerin dikilmesi, mevcut beton zemin 
alanının bir amfi tiyatroya dönüştürülme-
si, sosyal etkileşim için okul bahçesine masa 
ve bankların yerleştirilmesi gibi öneriler yer 
aldı. Öğrenciler ayrıca, eğim nedeniyle okul 
bahçesine biriken yağmur suyu fotoğrafları-
nı da Başkan Kocagöz’e göstererek, sorunun 
giderilmesi talebinde bulundular.

MAŞALLAH ÖĞRENCİLERİMİz 
DERSLERİNE İYİ ÇALIŞMIŞ

projeyi dikkatle inceleyen 
Başkan Kocagöz, öğrencileri 
titiz çalışmalarından do-
layı kutlayarak, “Ma-
şallah öğrencilerimiz 
dersine iyi çalış-
mış” dedi. Metin 
Çiviler Anado-
lu lisesi’nin yapı-
mı sırasında be-
lediye başkan 
yardımcısı olarak 
görev yaptığını ha-
tırlatan Başkan Ko-
cagöz, okulun yapı-
mı sırasında yaşanan 
sorunları çözmek için bü-
yük emek verdiğini de sözle-
rine ekledi. Okullara desteğe her 

zaman hazır olduklarını be-
lirten Başkan Kocagöz, “Ço-
cuklarımız bizim geleceği-
miz. Öğretmenlerimiz ise bu 
geleceği inşa eden en kut-
sal görevi yerine getiriyor. Ye-

rel yönetim siyaset üstüdür. 
Biz insanı yaşat ki, devlet yaşa-

sın anlayışıyla hareket ediyoruz. 
Amacımız, insanlarımızın hayatı-

nı kolaylaştırmak ve faydalı işler yap-
mak. Okulunuz için elimizden ne geliyor-

sa yapacağız” dedi.  HABER MERKEzİ

BÜYÜKŞEHİr Belediyesi, Kumlu-
ca Yaş Sebze Meyve Kurutma 
ve paketleme Tesisleri ile üre-
ticilere destek oluyor. “Kum-

luca’da İsraf Azalıyor, Yerel Üretici Ka-
zanıyor” sloganıyla halkın hizmetine 
sunulan tesislerde paketleme ve ku-
rutma işlemleri aralıksız sürdürülü-
yor. Kumluca Mavikent Toptancı Hali 
içerisinde günlük 3 ton kurutma, 130 
ton paketleme kapasite bulunan tesis-
te, pazar bulamayan ve üretim fazla-
sı olarak elde kalan ürünler alternatif 
ürün haline getiriliyor. Yerel üreticile-
rin emek ve maddi kaybını en aza in-
diren tesiste mevsimine göre yaş sebze 
ve meyveler işlenerek ekonomiye ka-
zandırılıyor. 

NARENCİYELER KURUTULUYOR

narenciye üretimi yapan çiftçile-
rin de imdadına yetişen kurutma te-
sisi ağaçta kalan ürünlerin değerlen-
dirilmesini sağlıyor. portakal ve limon 
ağırlıklı narenciyeler yıkama, dilim-
leme ve ortalama 20 saatlik kurutma 
işlemlerinin ardından paketlenerek 
tüketime hazır hale getiriliyor. Kısa sü-
rede işlenen ürünler üreticilerin emek 
ve maddi kaybını en aza indirerek is-
raf önleniyor. Her türlü meyve ve seb-
zenin kurutulabildiği tesiste bu yıl ilk 
kez ayva ve ejder meyvesi de kurutu-
lan ürünler arasına girdi. Satışa hazır 
hale getirilen ürünler doğal ürün satan 

firmalardan, aktarlardan ve vatandaş-
lardan talep görüyor. 

Kumluca Tarımsal Kalkınma Koope-
ratifi Başkanı Özgür Gömlekli ve yö-
netimi, Antalya Büyükşehir Belediye 
Başkanı Muhittin Böcek’i ziyaret ede-
rek, önemli bir ihtiyaç olan tesisi Kum-
luca’ya kazandırdığı için teşekkür etti. 
Tesiste, kurutulan ürünleri Başkan Mu-
hittin Böcek’e takdim eden Gömlekli, 
“Ürünlerimizi pazara doğru bir şekilde 
ulaştırabilmemiz için çok gerekli bir te-
sisti. Kurutma tesisi israfı önleyen en 
önemli adımlardan birisi. Elimizde ka-
lan fakat pazar değeri yüksek olan ye-

nilebilir lezzetli ürünleri doğallığını 
bozmadan burada işliyoruz. Başkanı-
mıza ne kadar teşekkür etsek az” dedi.

narenciye ile birlikte farklı meyve 
türlerini de kurutmaya başladıkları-
nı söyleyen Kumluca Tarımsal Kalkın-
ma Kooperatifi Yönetim Kurulu Üyesi 
İlyas Değirmenci de “narenciye başta 
olmak üzere bölgemizde yetiştirilmeye 
başlanan tropik ürünlerin de pazar de-
ğerini artırarak kurutuyor ve tüketici-
lere ulaşmasını sağlıyoruz. Bu bir süreç 
çiftçilerimiz artık bu tesisleri tanıyorlar 
her gün bizleri arayarak bilgi alıyorlar. 
Üreticilerin artan talebi bizler için gu-

rur veriyor” diye konuştu. 
Kurutma ve paketleme Tesisi Sorum-

lusu Ziraat Mühendisi Emel Acarbulut, 
“Şu an günlük 2-3 ton dilimleme, ku-
rutma, depolama ve 40 tona kadar da 
paketleme gerçekleştiriyoruz. Muhittin 
Böcek başkanımızın yerelden kalkın-
ma hamlesi doğrultusunda halkımızın 
yanındayız. Tüm üreticilerimizi tesisle-
rimizi kullanmaya bekleriz ”dedi.

Üretici Zehra Küçükada ise satama-
dıkları ürünleri tesise verdiklerini be-
lirterek, “Ürünlerimiz israf olmuyor 
değer kaybetmesini önlüyoruz. Tesis 
sayesinde verdiğimiz emeklerin karşı-
lığını sonuna kadar alıyoruz. Elimizde 
kalacak endişesi artık son buldu. Bizim 
için çok güzel bir tesis kuran Başka-
nımız Muhittin Böcek’e teşekkür ede-
riz” dedi. 

İSRAFI KABUL ETMİYORUz

Tesisler sayesinde Kumlucalı üreti-
ciler olarak hiçbir ürünü ziyan etme-
diklerini söyleyen çiftçi Şahin Köse ise 
“Uzun yıllardır örtü altı üretim yap-
maktayım. Yıllardır israfla ilgili sıkın-
tılarımız var. Yaş sebze ve meyvenin 
bir ömrü var. Belirli bir süre sonra artık 
pazara sunulamıyor. Ürünlerimiz asla 
çöpe gitmemelidir. İsrafın önüne geçil-
mesi belediyemiz de öylesine güzel te-
sislerle yanımızda oluyor destek sağlı-
yor” ifadelerini kullandı.  

HABER MERKEzİ

Üretim fazlası ÜrÜnler
ekonomiye kazandırılıyor
Büyükşehir Belediyesi’nin İsraf Azalıyor, Yerel Üretici Kazanıyor sloganıyla hayata geçirdiği Kumluca 

Yaş Sebze Meyve Kurutma ve Paketleme Tesisleri, üretim fazlası ürünleri ekonomiye kazandırıyor Konyaaltı’da 
kar mesaisi

Alanya’da 
çevre 
dostu
proje

Galeride 10’uncu 
yıl mutluluğu

Antalya’nın kültür-sanat yaşamına renk katan 
seramik sanatçısı Şebnem Bahar’a ait sanat 

galerisinde 10’ncu yıl heyecanı ve mutluluğu 
bir arada yaşandı. Galerinin kuruluşuna özel 

10 sanatçının eserleri de sergilendi

Proje dosyalarını 
kocagöz’e sundular

Kepez Belediye Başkanı Mesut Kocagöz, okul ziyaretleri kapsamında 
Metin Çiviler Anadolu Lisesi’ni ziyaret ederek öğrencilerle buluştu. Ziyaret 

sırasında öğrenciler, okul bahçesinin daha güzel ve daha verimli bir şekilde 
kullanılması için hazırladıkları proje dosyasını Başkan Kocagöz’e sundular
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